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Več kot le kuharske knjige:
Postrvi, iz reke na mizo, Planeti v loncu, Šparglji, 0 Martinu, moštu, goski in vinu in Po Božiču diši

.. .

direktna
info@grafika-gracer.si ali preko telefona: 03 5452 666

knjige, katalogi, revije, brošure, mape, dopisi, kuverte, vizitke, koledarji, plakati, letaki, zloženke, embalaža, pisarniški obrazci..
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pravzaprav ni minilo več kot tri te
I dne - se pravi en teden več, kot 

običajno - odkar sem pisala zadnji 
lanski uvodnik in imeli smo s sne
žno odejo pokrito naravo in danes, j 
ko pišem prvi letošnji uvodnik, se I 
je spet zgodila zimska pravljica, 
sneg naletava in vse je nedolžno „ 
belo. Kaj pa se je dogajalo na na
šem preljubem in edinem planetu, 
ki ga, vsaj zaenkrat, premoremo, 
je druga zgodba.

Minister Gregor se je delal, da je zagor
sko Ultro podaril kar delavcem in takšne- g a
božičnega darila res ne gre prezreti. Zasavski župani so na 
tiskovkah delali inventuro za lani in planirali, kaj bo, če bo, 
ko bo - letos. Potem se je razkuril oni tam zgoraj, hm, ali je 
bil, bolj verjetno, od spodaj in poslal nad svoje podanike grom 
in strelo in odprl vse vodne zaloge ter jih namenil zemlja
nom. Takole, od boga pozabljeni (in jasno, da tudi od države), 
smo imeli pa krompir v Zasavju v tem skoraj vesoljnem poto
pu in nam je zalilo »le« levi in desni breg Save od Hrastnika 
navzdol. Lani obnovljena cesta od Hrastnika do Radeč je do 
nadaljnjega neuporabna. Morebitne grehe izvajalca je tako 
odnesla Sava.

Krajani Ravenske vasi so »izrazili samovoljo«, so ugotovili po
licisti, ker so delavcem Elektroinštituta Milan Vidmar prepre
čili prestavitev merile imisijske postaje z zemljišča kmeta 
Uroša Macerla, ki jim je, končno, to le dovolil in jo postaviti k 
cerkvi na drugo stran vasi. To je pa po njihovem predaleč od 
cementarniškega dimnika. Le-ta jim zdaj puha pod nos kot 
Lafarge Cement d.o.o. in ne več d.d. Je pa v tem času tudi 
Termoelektrarna Trbovlje, kot zavezanec za IPPC dobila oko
ljevarstveno dovoljenje za napravo, ki lahko povzroča onesna
ževanje večjega obsega in je po izpustih COZ tretji največji 
slovenski onesnaževalec.

USPGL
»Trbovljg open 2009«

Perkmandelca so za dve leti spustili nazaj v zasavsko rudniško 
podzemlje, čeprav Bruselj ni dal od sebe ne bele ne črne. 
Menda so našli eno luknjo v zakonu hja, to je pri naši zako
nodaji res problem!

Zasavc-a izdaja Grafika Gracer d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, p.p. 79,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 22 734, Faks: 03 56 32 734
GSM: 041 410 734, komerciala: 031 822 533,040 267411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR, polletna 13,52 EUR.
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.

Pred nami je leto volitev županov in v Zagorju imajo že kandi
data, ki je vojaških manir navajen.

»Ojoj, kaj če se Brdavs ne ukroti?« je tarnala kraljica na du
najskem dvoru, Zasavci pa nič...samo eden je poklical, če je 
bil decembra res zadnji Zasavc, kot je pisalo na naslovnici. 
Po pravici povedano, ne verjamem več prav v slogan Tujega 
nočemo, SVOJEGA NE DAMO, kajti še malo se ne zavedamo 
globokega pomena, ki ga nosi v sebi.

Juhuhu, prva letošnja številka Zasavca je izšla hvala vsem in 
vsakomur, ki je zaslužen za to!

Srečno!

urednica Marta

m

Naslednja številka ZASAVCAizide 21.01.2010^

J Naslovnica:
Ela z mamico Lidijo in Luka z mamico Majo 

Slika: Stali r
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Objavljamo nekaj utrinkov prazničnega 
vzdušja v Hrastniku, ki je trajal vse od prvih 
dni meseca decembra.

Tanja Žagar je prepevala pod šotorom v sredo, 23. dec.

Poleg teh so bile tudi prireditev v knjižnici, kjer je bilo 
vsak teden nekaj aktivnosti za otroke. Prav tako se je 
trudila Občinska zveza prijateljev mladine Hrastnik, 
razna društva in glasbene skupine. KUD Veter je nastopal 
z vsemi svojimi skupinami, v nedeljo, 27. decembra pa 
so imeli tudi koncert z naslovom Slovenska pesem za 
slovenski praznik.

Pod šotorom je nastopil tudi kvartet harmonik Ml 4-je KUD 
Veter

Božiček je obdaroval tudi otroke v Turju

Otroke so navduševale tudi predstave marionetne 
skupine Jurček, ki so se odvijale v muzeju. Ogledali pa 
so si lahko tudi nekaj filmskih predstav. Med vrhunci 
prireditev je bila gotovo zabava z Nušo Derenda, 
skupino Viktory in ansamblom Vinka Coce na Logu za 
dan samostojnosti. Še bolj so ogreli mlade dva dni 
kasneje Orleki in skupina Zmelkov v organizaciji Šohta. 
Nepozabno pa je bilo tudi Silvestrovanje z ansamblom 
Ptujskih pet.
Župan Miran Jerič je dal občanom v priložnostni brošuri 
lepo popotnico: „V letu, ki prihaja, bodimo prizadevni 
in ustvarjalni, a tudi sočutni, solidarni in potrpežljivi 
v medsebojnih odnosih. Upajmo, da bo to leto naše 
leto...“

Fotografije in besedilo: Fanči Moljk

“7 ca/n
7. januar 2010



fiwftflgc ®|

Nadzorni svet Rudnika Trbovlje-Hrastnik je na 9. redni seji sredi decembra obravnaval in 
potrdil začasni Poslovni načrt za leto 2010 in predlog Programa presežnih delavcev za 
leto 2010.
Prioritetne usmeritve pri pri
pravi poslovnega načrta so 
bile nadaljnja proizvodnja 
premoga za potrebe TET, go
spodarna raba sredstev, zago
tavljanje varnosti zaposlenih 
in varna ter ekološka prostor
ska sanacija površine. 
Poslovodstvo družbe RTH je 
na osnovi znanih izhodišč pri
pravilo začasni Poslovni načrt 
za leto 2010. Osnova priprave 
poslovnega načrta je bila te
meljna strategija podjetja, ki 
predstavlja količinsko, kva
litetno in varno proizvodnjo 
premoga, odpravo posledic 
dolgoletnega rudarjenja v Za
savju, izvajanje kadrovsko so
cialnega programa ter iskanje

možnosti za prestrukturiranje 
podjetja v nove poslovne de
javnosti. Na podlagi potrje
nega poslovnega načrta RTH 
načrtuje v letu 2010 izkop
450.000 ton rjavega energet
skega premoga iz jame Ojstro 
v Hrastniku. Proizvodnja pre
moga bo v prvih osmih mese
cih leta 2010 potekala v jami 
Ojstro na Zahodnem polju na 
koti 30, kjer načrtujejo izkop
430.000 ton premoga, nato pa 
bodo od septembra dalje po
tekala pripravljalna dela na 
izkop na koti 15, kjer pa naj 
bi se v okviru priprav nakopalo
20.000 ton premoga.
Nakopani premog bo prodan 
Termoelektrarni Trbovlje za

Nom eiteesewuK
šverTa lassMSji««

necyje

proizvodnjo električne ener
gije po sistemu prednostnega 
dispečiranja. Povprečna kva
liteta nakopanega premoga 
naj bi bila 11 GJ na tono. Na
črtovani prihodki od prodaje 
premoga naj bi tako znašali 
okrog 14 milijonov evrov, kar 
pomeni pozitivno poslovanje 
na proizvodnem delu poslova
nja. K pozitivnemu poslovne
mu izidu naj bi doprinesli še 
prihodki iz eksternih dejav
nosti, kot so projektantske 
storitve in storitve vrtanja, ki 
jih družbe RTH izvaja za zu
nanje naročnike, ter prihodki 
od najemnin. V letu 2010 se 
načrtuje tudi odprodaja hče
rinske družbe Rudar Senovo, 
ki pa bo v primeru realizacije 
povzročila negativen poslovni 
rezultat, ki je posledica spre
jetega računovodenja glede 
na to, da se morajo ta sred
stva porabiti za pokritje stro
škov zapiralnih del.
Na področju zapiralnih del se 
bodo nadaljevala dela likvida
cije starih rovov in objektov, 
sanacije površin in vzdrže
vanja že saniranih površin. V 
letu 2010 je načrtovan poziti

ven poslovni izid na področju 
zapiralnih del v višini približno
900.000 evrov. Za izvajanje 
zapiralnih del bo RTH prejel 
15 milijonov evrov proračun
skih sredstev, ter v primeru 
prodaje Rudarja Senovo dodal 
še lasten vir v višini prejete 
kupnine.
Nadzorni svet je potrdil pre
dlog Programa razreševanja 
presežnih delavcev za leto 
2010, ki je bil predhodno 
usklajen s sindikatom delav
cev RTH. Tekom leta 2010 
naj bi se število zaposlenih 
zmanjšalo za 44 delavcev, od 
tega jih bo 7 redno upoko
jenih, preostali pa bodo na 
podlagi Zakona o postopnem 
zapiranju Rudnika Trbovlje 

Hrastnik in razvojnem pre
strukturiranju regije razrešeni 
preko prezaposlovanja, samo
zaposlovanja in dokupa manj
kajoče zavarovalne dobe. Ko
nec leta 2010 naj bi bilo tako 
na RTH zaposlenih 444 delav
cev, od tega približno 59 od
stotkov na proizvodnem delu 
in 41 odstotkov na zapiralnem 
delu poslovanja.

Po viru: MaH
Na 43. redni seji se je 14. decembra 2009 v 
Zagorju sestal Svet zasavske regije. Na njem 
je, skladno z dogovorom o krožnem sistemu 
vodenja tega organa, aktualnega predse
dnika Matjaža Švagana nasledil Miran Jerič, 
njegov namestnik je postal Bogdan Barovič.
Glavna vsebinska točka seje 
je bila predstavitev projekta 
Prognostični in diagnostični 
modelirni sistem za kontrolo 
onesnaženja ozračja v regi
ji. Projekt je predstavila dr. 
Marija Zlata Borštnar z razi
skovalne organizacije MEIS. 
Župani vseh treh zasavskih 
občin so podprli izvedbo tega 
projekta v Zasavju, o nje
govem izvajanju pa se želijo 
pogovoriti tudi s predstavniki

države ter zanj dobiti podpo
ro širše javnosti in podjetij, ki 
onesnažujejo okolje.
Na seji sveta regije so skle
nili še, da bodo na naslednji 
seji obravnavali vizijo razvo
ja Zasavske ljudske univerze, 
Gospodarski zbornici Zasavja 
pa predlagajo, da obravnava 
problematiko poteka tretje 
razvojne osi in podpre njiho
ve napore, da bi ta tekla skozi 
Zasavje.

Po viru: MaH

SreKiaRna HRasrniK z novim 
PReDseoniKom uPRave

Po štirih letih vodenja družbe je dosedanji predsednik 
uprave Steklarne Hrastnik, Roman Strgar, iz osebnih 
razlogov odstopil.
Nadzorniki so njegov odstop sprejeli in imenovali za predsednika 
uprave za naslednjih pet let Andreja Božiča, ki je dolgo časa 
delal v papirniški industriji (Tovarna papirja Krško, Tovarna 
papirja Goričane), sodeloval je v multinacionalki ABB in pri 
prestrukturiranju Iskre Era v sklopu skupine Hidria. Kratek čas 
je bil vodja skupine Droga (leta 2003), leta 2005 se je pridružil 
skupini Mondi, kjer je prestrukturiral tovarno papirja Mondi 
Raubling v Nemčiji. Andrej Božič, petdesetletni Brežičan, 
prihaja iz zasebnega podjetja BB svetovanje, ki se ukvarja s 
svetovanjem pri prestrukturiranju podjetij. Strgar se je v štirih 
letih vodenja družbe posvetil zagonu nove tovarne Special, 
za embalažno steklo, ki je bila odprta v začetku njegovega 
mandata in konsolidaciji poslovanja ene najpomembnejših 
gospodarskih družb, Steklarne Hrastnik, v Zasavju. MaH

7. januar 2010 za avc
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Pred pričetkom decembrske 24. redne seje 
Občinskega sveta Občine Trbovlje, 14. 12. 
2009, je bila kratka slovesnost ob predaji 
panoramskega dvigala v občinski zgradbi v 
uporabo.

Z izgradnjo dvigala so bila končana obnovitvena dela občinske 
zgradbe, ki so potekala po etapah od leta 2001 in bila zaklju
čena 30. 11. 2009. Vodja Upravne enote Trbovlje, Vili Treven, 
je povedal, da je celotna investicija vredna 927.656,15 evrov 
in svečano predal uporabno dovoljenje županu Občine Trbo
vlje, Bogdanu Baroviču.
Zasavski muzej Trbovlje je ob 70. letnici trboveljske občinske 
zgradbe v sejni sobi pripravil razstavo. Zanimiv in osupljiv je 
podatek, da je bila v takrat povsem drugačnih tehnoloških po
gojih stavba dokončana v pičlih 7 mesecih.
Sledila je 24. redna seja OS z 12. točkami dnevnega reda. 
Med drugim so obravnavali predlog Odloka o proračunu občine 
Trbovlje za leto 2010. Kristjan Dolinšek je seznanil svetnike in 
svetnice, da se občinski proračun postavlja na višje nivoje in 
postaja enak proračunu RS. Kot je v obrazložitvi navedel vodja 
oddelka za finance, gospodarstvo in družbene dejavnosti, so 
za leto 2010 v predlogu proračuna predvideni prihodki v viši
ni 16.126.000 evrov, predvidenih odhodkov pa je 15.094.000 
evrov. Za leto 2010 občina kljub težavam, ki jih povzroča re
cesija, ne predvideva dolgoročnega zadolževanja. Zvone Hri
bar, predsednik Komisije za gospodarstvo in proračun je me
nil, da so pripravljavci predloga proračuna zaslužili pohvalo, 
saj so ga v kratkem času kvalitetno pripravili. Proračun je po 
njegovem mnenju dobro zastavljen, njegova realizacija pa bo

v marsičem odvisna 
od prihodkov, ki naj 
bi prihajali od zunaj.
Predlog Odloka o pro
računu so svetnice in 
svetniki potrdili in ga 
dali v 21 dnevno javno 
obravnavo.
V nadaljevanju so 
svetnice in svetniki 
obravnavali tudi pre
dlog povišanja cene 
odlaganja ostankov 
komunalnih odpadkov.
Cena, ki se za to sto
ritev se ni spremenila 
od pričetka delovanja 
deponije na Uničnem 
leta 2003, bo po no- Predsednik DIT Rudi Janežič in žu- 
vem 52,37 evrov na pan Bogdan Barovič ob predaji pa- 
tono odpadkov. noramskega dvigala namenu
Direktor Javnega pod
jetja Komunala Trbovlje, Milan Žnidaršič, je predstavil Gospo
darski načrt Javnega podjetja Komunala Trbovlje za leto 2010 
in predlaga nove cene za nekatere storitve JP KT. Tako bodo 
na položnicah od 1. 3. 2010 dalje večji zneski v povprečju od 
1,16 evrov do 3,26 evrov na gospodinjstvo. Omenjene cene se 
po besedah direktorja niso spreminjale od leta 2002. Najemni
na grobov bo po novem znašala 24 evrov. Gospodarski načrt, 
vključno z novimi cenami za leto 2010, bo omogočil pozitivno 
poslovanje JP KT.

Tekst in slikcr.M.A.Š.

PnoftfteH* si snage Le-re
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Zagorski občinski svet je imel v ponedeljek 21. decembra 20. redno sejo. Sprejet je bil 
proračun za leto 2010 in načrt razvojnih programov občine za obdobje 2010-2014. Župan 
je v razpravi dejal, da je proračun optimističen, realen in razvojno naravnan, poleg tega pa
ne vodi v zadolževanje.

Z njim je zadovoljen tudi občinski nadzorni odbor. Njegov 
predsednik Jože Smrkolj je ocenil, da je proračun sestavljen 
pregledno, kakovostno in usklajeno. Vse številke naj bi imele 
realno podlago, prav tako v njem ni nobene obremenitve, ki 
bi izhajala iz leta 2009. Kljub temu so trije člani opozicije gla
sovali proti. Eden izmed njih je bil tudi svetnik SLS Slavko Jel- 
ševar, ki je dejal, da je proračun po zaslugi sposobne občinske 
finančne službe »lepo zapakiran«, vendar v njem ni ustreznih 
sredstev za razvoj gospodarstva in z njim povezano odpiranje 
novih delovnih mest.
Večino opozicije je predlog novega proračuna prepričal. Sicer 
je bil predlagan samo en amandma. Aleksander Kos iz Zaresa, 
predsednik Odbora za kmetijstvo, je z njim želel doseči, da bi 
se za prednovoletne prireditve porabilo 10 tisoč evrov manj,

ta znesek pa bi namenili za pomoč kmetijstvu. Amandma je 
bil zavrnjen, saj je prevladalo mnenje, da je treba kmetijsko 
problematiko reševati celovito, poleg tega pa ima na tem po
dročju večje pristojnosti država.
Ob koncu seje je občinski svet sprejel letni program športa v 
Občini Zagorje za leto 2010 ter Odlok o ustanovitvi javnega 
zavoda Zasavske lekarne Trbovlje, ki je moral biti sprejet na 
novo zaradi uskladitve z novo zakonodajo. V 1. obravnavi pa 
je bil potrjen predlog odloka o nagrajevanju diplomantov, ki si 
bodo za temo svoje diplomske, magistrske ali doktorske nalo
ge izbrali tematiko, povezano z občino Zagorje. Po seji je bila 
za občinski svet, občinsko upravo in druge povabljene na vrsti 
predpraznična slavnostna večerja.

Besedilo: Boštjan Grošelj
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Ob zaključku leta 2009 je župan Miran Jerič v sredo, 23. decembra, povabil zasavske novi
narje na tiskovno konferenco, sedmo po vrsti.

„Proračun je izjemno težek, saj znaša kar 21 milijonov evrov,“ 
je povedal na začetku. In dodal, da bo pogovor tekel bolj o 
prihodnosti, ne toliko o tem, kaj je bilo narejeno. Znano je, 
da v Hrastnik znajo pripeljati evropska in državna sredstva. 
Tako bodo prvi in največji projekt v letošnjem letu - knjižnico 
v prostorih bivše poslovne dvorane, predali uporabnikom že 
konec januarja. Gradbena dela, nakup opreme za knjižico in

drugi stroški bodo znašali okoli 900.000 evrov, za kar je šlo 
samo 7.000 evrov občinskega denarja. Dva milijona evropske
ga denarja bo šlo tudi za priključitev Dola v čistilno napra
vo. V načrtu imajo še sto parkirnih mest pod Abecedo in 34 
na prostorih bivše Emonske, če se bodo uspeli dogovoriti z 
Mercatorjem. Preobrazbo bo doživelo tudi naselje Resnica na 
Rudniku, ki jo bodo komunalno opremili, saj bodo tam zgra
dili 152 novih stanovanj, nekaj individualnih hiš in poslovni 
objekt. Investicije načrtujejo seveda tudi v drugih KS, raznih 
družbenih, športnih, komunalnih in ostalih dejavnostih. Novi
narji so se med drugim zanimali za cesto proti Zidanem Mostu 
in izvedeli, da bodo gradbena dovoljenja gotova do leta 2012. 
Gradnja bo potekala kot del tretje razvojne osi ali pa kot pri
ključek do te osi.
Miran Jerič se je novinarjem zahvalil za sodelovanje in po
vedal, da je to njegov zadnji županski mandat. „Imam dobro 
ekipo, vendar mislim, da sta funkciji župana in poslanca res 
nezdružljivi,“ je dejal. Še posebno, ker nimajo profesionalne
ga podžupana. „Sam sem se odločil toliko prej zato, da bodo 
lahko pravočasno razmišljali o nasledniku,“ je še dodal.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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Župan Občine Zagorje ob Savi Matjaž Švagan je skupaj s 
svojimi sodelavci na tiskovni konferenci 21.decembra 2009 
novinarje povabil na prednovoletno tiskovno konferenco, 
na kateri je predstavil delo in uspehe Občine Zagorje ob 
Savi v preteklem letu in načrte za naprej.
Po tiskovki je za bralce Zasavca odgovoril na nekaj vprašanj. 
Za leto 2010 se postavlja pred vas zanimiva dilema - 
stranka, ponovna kandidatura za župana ali poslanca? 
Vprašanje o kandidiranju za poslanca bo zanimivo čez tri 
leta, kajti sedaj je poslanska skupina prešla v drugo leto 
svojega mandata. Bolj aktualno je vprašanje, kako nastopiti 
na letošnjih volitvah: ali kot kandidat LDS ali sploh nastopiti 
in se še iti županovanje v Občini Zagorje ob Savi ali razmišljati 
o kakšni povezovalni zagorski stranki. Vendar pa je na koncu 
vprašanje družine ali s tem nadaljevati v prihodnjih štirih letih 
v kolikor bi seveda bil izvoljen v letu 2010 za župana občine 
Zagorje ob Savi, kajti na koncu imajo volivke in volivci vedno 
prav.
Govori se o ponovni obuditvi pisne zgodovine treh 
zasavskih mest - Trbovelj, Zagorja in Hrastnika, ki jo je 
pred leti zapisal Janko Orožen?
Mislim, da je bil eden od korakov že storjen v teh dneh, ko 
smo izdali zloženko »Po novi cesti, na pravi poti«, kjer smo 
prikazali, kakšno je bilo Zagorje pred petimi, sedmimi leti, 
ravno v predelu Toplic, kjer je bilo rudarstvo najbolj razvito 
in je bilo največ rudarskih družin. Menim pa, da smo naredili 
bistveno premalo za arhiviranje in za obnovo vseh publikacij 
in knjig, ki so bile že narejene in napisane. Morda bo to izziv 
za prihodnji ali naslednji mandat stroke, kajti politika ne 
sme oblikovati zgodovine, ampak stroka in ljudje, ki se na to

spoznajo. Prav zato trdim, da je na tem področju bilo bistveno 
premalo narejenega.
Problematična je še vedno cesta čez Slačnik , ki je v 
pristojnosti države. Koliko lahko vi vplivati na obnovo 
tega dela povezave s Trbovljami?
Mi lahko samo z demokratičnim pritiski, političnimi lobiranji, 
predvsem pa s strokovnimi analizami vplivamo na državne 
investicije. Cesta v Slačnik, ki pomeni povezavo Zagorja s 
Trbovljami, je v katastrofalnem stanju. Na žalost je terjala 
tudi že človeške žrtve. Za nas je ta cesta prioritna, kot tudi 
povezava KS Franc Farčnik s centrom Jože Marn to je t.i. 
»beli most», plaz izpred skoraj dvajset let, ki je spremenil 
podobo tega dela. V teh dneh je podpisano pismo o nameri 
za izgradnjo ceste v višini preko treh milijonov evrov. Gre za 
dvostranski sporazum Ministrstva za promet in Občine Zagorje 
ob Savi.
Ali greste optimistično v leto 2010 ali ne?
Zelo optimistično, zelo korajžno in s pozitivno energijo. 
Mislim, da bo leto 2010 še bolj uspešno, celo presenetljivo je 
bilo preteklo leto 2009 in še presenetljivejše bo letošnje leto 
2010. Po projektih, katere imamo že podkovane s sklepi in 
pogodbami, lahko rečemo, da bo še višji razvoj, kljub temu 
da ocenjujem, da bo recesija še huje posegla v socialno 
ekonomsko življenje posameznih družin. Zavedamo se, da 
obstajajo družine, ki iz dneva v dan razmišljajo, kako bodo 
preživele. Tudi na tem področju se vključujemo in se bomo 
tudi v naprej vključevali, tako finančno kot moralno. Lahko 
rečem, da je to res pravljica o mavričnih ljudeh, zgodba o 
uspehu, ki se nadaljuje in Zagorje gre naprej.

Pripravil: Rudi Špan
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V torek, 22. decembra 2009, je potekala zadnja občinska seja v letu 2009. Na dnevnem 
redu je bilo 16 točk, ki pa so bile obravnavane v glavnem brez večjih zapletov.
Najbolj pomembna sta bila obravnava in sprejem Sprememb in 
dopolnitev Statuta Občine Radeče, potrditev izvrševanja Prora
čuna januar - november 2009 in potrditev predlogov za priznanje 
Ivana Pešca v letu 2010. Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja je predlagala Občinskemu svetu Občine Radeče, da 
podeli Priznanje Ivana Pešca za leto 2010 Saši Plevel.
Kot vedno, je na nekaj vprašanj za bralce Zasavca odgovoril župan 
Matjaž Han.
Glede na to, da je bila zadnja seja v letu 2009, bila, po mojem 
mnenju, v znamenju hitrih in pametnih odločitev.
Recimo, da je sledila vzdušju tega leta, ko smo bili v občinskem 
svetu občine Radeče relativno konstruktivni, nismo se delili na 
politične stranke, ampak smo se delili, kako probleme rešiti iz 
tega. Zato se zahvaljujem občinskim svetnicam in svetnikom za 
konstruktivno delovanje in verjamem, da je to delovanje prineslo 
dobre rezultate pri delovanju Občine v lanskem letu.
Zaključek del na Titovi ulici je vse bližje, je to darilo za leto 
2010?

To pomeni, da smo načrt, ki smo si ga zadali, tudi uresničili. Cesta 
je 95 odstotno zaključena, seveda pa bodo potrebne še nekatere 
finese, da se projekt zaključi. S tako lepo cesto gremo lahko pono
sno naprej v nove izzive v Občini Radeče.
Kako pa je v tem trenutku s odvozom smeti in odnosom do 
deponije Unično?
Radeče so v sklopu petih občin, ki urejajo drugo fazo Uničnega

oziroma CEROZ in bodo s svojimi sredstvi prispevale, da bo izgra
dnja nemoteno potekala. Na januarski seji bomo imeli predstavi
tev te investicije. Tako bodo občinski svetniki z njo seznanjeni in 
verjamem, da nam bo ta investicija pomagala, da bomo imeli še 
lepše Radeče.
Kako bo po prehodu iz analognega na digitalni sprejem TV 
programov v Radečah preko kabelske televizije?
Zavedamo se, da obstoječi kabelski sistem nima daljše vizije de
lovanja in da je sistem po svojih možnostih to dobro opravil. Se
veda ga moramo obdržati pri življenju do takrat, ko bomo prišli do 
nove tehnološko bolj sprejemljive in hitrejše zadeve optičnega 
kabla. Do takrat pa se bom trudil skupaj z Občino, da bo sistem 
deloval - saj je vendar vseh 18 let deloval in služil občankam in 
občanom.
Kakšno bo po vašem leto 2010?
Sem optimist in verjamem, da se bodo razmere tako v svetu kot 
v Evropi izboljšale in se bo gospodarska rast vendarle nekako po
večevala. S tem bomo tudi v Radečah prišli še do nekaterih novih 
investicij in verjamem v strokovnost občinske uprave in v dobro 
delo občinskega sveta. Vizijo in željo imamo, kar nam pa tudi 
gospodarska recesija ne more vzeti. Sem optimist!
Na koncu seje se je župan vsem zahvalil za konstruktivno delo, 
povabil na prireditve ob vstopu v novo leto in voščil vse dobro 
za praznike.

Besedilo: Rudi Špan
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Od 18. decembra 2009 je Ginekološko porodni oddelek Splošne bolnišnice Trbovlje boga
tejši za grelno omaro. Direktorica Splošne bolnišnice Trbovlje Marina Barovič in zdravnik 
in porodničar mag. Jože Čuk sta jo prevzela od generalnega direktorja Lafarge Cementa 
Iztoka Viranta.
Javni zavod Splošna bolnišnica v 
Trbovljah pokriva področje, od 
koder Lafarge Cement izhaja in 
kjer izvaja večino svojih progra
mov družbene odgovornosti. 
Grelno omaro bodo uporabljali 
na ginekološko porodnem od
delku Splošne bolnišnice Trbo
vlje, služila pa bo gretju infu
zijskih tekočin in operativnega 
perila, kot so povoji in rjuhe. 
Marina Barovič je ob predaji 
dejala, da jim kronično pri
manjkuje sredstev za sodobno 
medicinsko opremo, in da so ob 
težki situaciji v gospodarstvu 
izredno veseli za posluh Lafar- 
gea pri nabavi nove opreme. 
"Grelne omare bodo še pose

bej vesele naše pacientke, saj 
bo naša nova pridobitev precej 
pripomogla k njihovemu večje
mu udobju”, pa je ob prevzemu 
dejal mag. Jože Čuk.
Iztok Virant, generalni direktor 
Lafarge Cementa, je ob predaji

opreme povedal, da "predsta
vlja donacija grelne omare del 
programa družbene odgovorno
sti, s katero smo se zavezali k 
prepoznavanju potreb lokalne
ga okolja in pomeni nadaljeva
nje medsebojnega sodelovanja, 
ki poteka že dolga leta. S sode
lovanjem z zavodom, kakršen

je Splošna bolnišnica Trbovlje, 
imamo možnost prispevati h 
kakovostnejšemu življenju v 
našem okolju, na kar smo še po
sebej ponosni.”
Osebje ginekološko porodnega 
oddelka je zagotovilo, da gre 
omara v takojšnjo uporabo.

MaH
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M Hrastniku, v prenovljenih prostorih Avtomehanike SOS, lastnika in podjetnika Damjana 
Kneza, je bilo v četrtek, 17. decembra Z009, kljub mrazu zelo prijetno. Za potrebe hrastni- 
škega vrtca je podjetnik Damjan namreč podaril vrtcu avtomobil Peugeot Bipper, s kate
rim bodo lahko prevažali hrano otrokom, ki obiskujejo vrtec Lučka na Dolu, vrtec Dolinca in 
vrtec Sonček- Rudnik. Ključe je Damjan izročil direktorici vrtca Slavici Pavlič, ki je bila av
tomobila seveda nadvse vesela, saj staro prevozno sredstvo te zime najbrž ne bi vzdržalo.

Na 400 m2 delovnih površin v zgornjem delu Hrastnika in ureje
no okolico je Damjan s svojo dejavnostjo postal opazen v širšem 
zasavskem in slovenskem prostoru. Delavnica ima vsa potrebna 
dovoljenja in v njej bodo imeli možnost zaposlitve tudi mladi. 
Slovesen dogodek je popestrila rudarska godba in otroški zbor 
Mravljice, ki jih je povezovala z govorniki Vojka Povše. Prisotni so 
bili: oba podžupana občine Soniboj Knežak in Vinko Žagar, di
rektor občinske uprave Jani Kraner, predsednik obrtno podjetni
ške zbornice Mirko Mastnak, komercialist ljubljanskega Petrola 
Robi Štrubelj in njegovi sodelavci in nekateri direktorji zasavskih 
družb. Med temi so nekateri pozdravili in pohvalili gesto dobro
tnika, ki bi bila lahko v teh težkih časih za zgled tudi drugim 
uspešnim podjetnikom iz Zasavja.

Besedilo: Fanči Moljk, slike: arhiv SOS in F.M.

Konec decembra je minilo že četrto leto, odkar so v Trbovljah odprli trgovino Spar. Pra
znovanje je bilo v sredo, 23.12. 2009, ko so poleg zabavne glasbe in privlačnih nagrad za 
obiskovalce razveselili z donacijo še Vrtec Trbovlje.

Spar je želel ob svojem rojstnem dnevu razveseliti predvsem najmlajše člane skupnosti. Že med tednom je zajček Sparky obiskal 
otroke v trboveljskem vrtcu in z zabavnim programom navduševal malčke, v sredo, na dan praznovanja obletnice, pa je Spar Slovenija 
predstavnikom vrtca predal donacijo.
Trgovina Spar je v Trbovljah prisotna že štiri leta in v tem času so jo krajani in okoliški prebivalci povsem sprejeli in vzeli za svojo, 
zaposlenim pa je postal način življenja.

MaH
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Od 1. januarja 2010 Lafarge Cement Trbovlje ni več delniška družba, poslej posluje kot družba 
z omejeno odgovornostjo.

S preoblikovanjem v družbo z omejeno odgovornostjo bodo operativno in organizacijsko poenostavili poslovanje družbe. Preo
blikovanje delniške družbe v družbo z omejeno odgovornostjo v ničemer ne spreminja lastniške strukture družbe. 56% družbe 
je v lasti Lafargea, 44% pa v lasti EBRD (Evropska banka za obnovo in razvoj) tudi direktor Iztok Virant ostaja na čelu tovarne.

MaH

Seznam prostih delovnih mest dne 5. januar 2010 - 
območna služba OS Trbovlje

ZDRAVNIK SPECIALIST ZA 
RENTGENOLOGIJO - M/Ž SPLOŠNA BOLNIŠNICA TRBOVLJE 05.01.2010 TRBOVLJE

ZDRAVNIK SPECIALIST ZA
GINEKOLOGIJO - M/Ž SPLOŠNA BOLNIŠNICA TRBOVLJE 05.01.2010 TRBOVLJE

ZDRAVNIK SPECIALIST INTERNE
MEDICINE - M/Ž SPLOŠNA BOLNIŠNICA TRBOVLJE 05.01.2010 TRBOVLJE

ZDRAVNIK SPECIALIST
ANESTEZIOLOGIJE - M/Ž SPLOŠNA BOLNIŠNICA TRBOVLJE 05.01.2010 TRBOVLJE

ZDRAVNIK SPECIALIST PEDIATER - M/Ž SPLOŠNA BOLNIŠNICA TRBOVLJE 05.01.2010 TRBOVLJE

ZOBOZDRAVNIK IDR.DENT.MED.J - M/Ž ZDRAVSTVENI DOM ZAGORJE OB SAVI CESTA 

ZMAGE 1
29.12.2009 ZAGORJE OB SAVI

PROFESOR DEFEKTOLOGIJE - M/Ž OSNOVNA ŠOU NARODNEGA HEROJA 
RAJKA HRASTNIK

05.01.2010 HRASTNIK

POSLOVODJA VRTNEGA CENTRA - M/Ž
KMETIJSKA ZADRUGA IZLAKE Z OMEJENO 

ODGOVORNOSTJO
29.12.2009 ZAGORJE OB SAVI

ODKUPOVALEC LESA - M/Ž
KMETIJSKA ZADRUGA IZUKE Z OMEJENO 

ODGOVORNOSTJO
29.12.2009 ZAGORJE OB SAVI

PREGLEDALKA (Uit) - M/Ž
STEKURNA HRASTNIK, DRUŽBA ZA 
PROIZVODNJO STEKLENIH IZDELKOV, D.D.

29.12.2009 HRASTNIK

VZGOJITELJICA PREDŠOLSKIH OTROK -
M/Ž

OSNOVNA ŠOU ŠMARTNO 29.12.2009 LITIJA

STROJNIK - M/Ž PROIZVODNJO,H* ^RGOVIN^ IF|NIF Ikt 
TOPSTVA, ZAGORJE OB SAVI

05.01.2010 ZAGORJE OB SAVI

PEK - PICOPEK - M/Ž ULE JOŽE S.P. KUMPLAST 05.01.2010 ZAGORJE OB SAVI

NATAKAR - M/Ž ULE JOŽE S.P. KUMPUST 05.01.2010 ZAGORJE OB SAVI

SVETOVALNI DELAVEC - M/Ž OSNOVNA ŠOU GABROVKA - DOLE 05.01.2010 LITIJA

SREDNJA MEDICINSKA SESTRA - M/Ž
ZDRAVSTVENI DOM TRBOVLJE TRBOVLJE, 

RUDARSKA CESTA 12
05.01.2010 TRBOVLJE

RAČUNOVODJA - M/Ž

KROVEC - KLEPAR - M/Ž

STORITVE IN PRODAJA MATJAŽ REITMEIER 

S.P.

SMODE, SPLOŠNA GRADBENA DEU, D.O.O.

05.01.2010

05.01.2010

TRBOVLJE

HRASTNIK
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i NAROČILNICA ZA ČASOPIS 73 PUC.
1 Zasavc, p.p. 79,1410 Zagorje ob Savi, Tel.: 03 56 22 734, Fax: 03 56 32 734 WZasavc, p.p. 79,1410 Zagorje ob Savi, Tel.: 03 56 22 734,

Nepreklicno in takoj naročam časopis ZASAVC, naročnino bom plačeval/a (obkrožite ustrezno)

polletno letno 

Ime in priimek:......................................  Telefon:

hrastnik - trbovlje - Zagorje - litija - radeče

Naslov:................................................... Davčna številka:

Podpis:

(71/J ELEKTROPROM

O

EVJ ELEKTROPROM d.o.o.
Loke pri Zagorju 22 

1412 Kisovec 
www.elektroprom.si

uprava
03-56-57-150

trgovina
EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234

storitve
03-56-57-150

> elektroinstalacije
> strojne instalacije
> daljinsko ogrevanje z 

lesno biomaso
> kabelsko komunikacijski 

sistemi
> trgovina EVJ Center
> delovni stroji in nizke 

gradnje
> barSedmica

lokalna televizija ETV

etv.elektroprom.si

komerciala

03-56-57-158
studio

03-56-57-177

Mvigpal

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z ^ «g
možnostjo sponzoriranja (otanitfi 'UtCin 1
trženje in produkcija za gospodarsko * m
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP .... .E-mail: atv.signaJ@sioI.net

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584
041 765-113

NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

OBJAVA NA ATVS/GNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!
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Izrazi, kot sta 6IC (Euro Info Centre) in IRC (Inovacijski relejni center), mnogim slovenskim 
podjetjem niso tuji. Ti centri so bili v pomoč in podporo malim in srednje velikim podjetjem 
pri internacionalizaciji njihovega poslovanja, prenosu tehnologij ter iskanju projektnih 
partnerjev pri razpisih za sredstva EU.
Evropska komisija je obe zgoraj omenjeni mreži združila 
v eno pod novim imenom Evropska podjetniška mreža 
(Enterprise Europe Network oziroma EEN).

Pomemben instrument za podporo evropskim podjetjem 
Kaj je EEN? Kaj lahko naredi za vas? Mreža EEN je pomemben 
instrument evropske komisije za podporo podjetjem pri 
razvoju njihovih potencialov in inovativnih zmožnosti. Deluje 
v več kot 40 državah članicah EU in zunaj EU (ZDA, zahodni 
Balkan, Rusija, Turčija, Izrael, Egipt in tako dalje), povezuje 
pa več kot 500 institucij podpornega okolja za podjetništvo 
in tehnološki razvoj.

Slovenski partnerji
EEN v Sloveniji vključuje šest partnerjev: Institut Jožefa 
Stefana, Center za interdisciplinarne in multidisciplinarne 
raziskave in študije Univerze v Mariboru, Gospodarska 
zbornica Slovenije, Obrtno-podjetniška zbornica Slovenije, 
Mariborska razvojna agencija ter Znanstveno-raziskovalno 
središče Univerze na Primorskem.

Storitve Evropske podjetniške mreže:
• podpora pri mednarodnem poslovnem sodelovanju,
• podpora inovativnosti, prenosu znanja in tehnologij,
• podpora za sodelovanje pri programih EU.
•

Podpora pri mednarodnem poslovnem sodelovanju 
Podjetja, ki želijo svoje poslovanje razširiti na trge zunaj 
Slovenije, lahko v okviru mreže pridobijo brezplačne 
informacije o posameznih trgih, kjer mreža deluje: o 
zakonodaji na internem trgu EU, o potencialnih poslovnih 
partnerjih (naslove proizvodnih, trgovskih, storitvenih 
podjetij), prek mreže pa lahko objavijo tudi svojo ponudbo 
za poslovno sodelovanje. Na voljo je tako imenovana Borza 
poslovnih priložnosti, ki jo uporablja vseh 500 partnerjev 
in je učinkovito orodje za iskanje specifičnih poslovnih 
ponudb in povpraševanj. Za podjetja prav tako organizirajo 
poslovna srečanja (poslovnih delegacij) v Sloveniji in tujini, 
pomagajo pri udeležbi na mednarodnih sejmih in tudi drugih 
poslovnih dogodkih, promovirajo povezovanje podjetij v 
različne medpodjetniške povezave, grozde in podjetniške 
mreže in ponujajo individualne storitve na področju 
poslovnega sodelovanja.

Podpora inovativnosti, prenosu znanja in tehnologij 
Mreža zagotavlja tudi podporo pri prenosu novih tehnologij, 
pridobljenih z raziskavami in razvojem, podporo pri prenosu 
specifičnega znanja vslovenska in tuja podjetja, posredovanje

novih tehnologij iz Evrope v Slovenijo in iz Slovenije v druge 
države partnerice. Ena izmed pomembnih dejavnosti mreže 
je tudi sodelovanje pri postopkih ocenjevanja primernosti 
izumov za prijavo patentov, promocija slovenske razvojno- 
raziskovalne dejavnosti in sodelovanje pri trženju patentov. 
Slovenskim podjetjem, ki ponujajo specifično tehnologijo 
ali znanje oziroma ju iščejo, je na voljo tako imenovana 
Borza tehnoloških ponudb in povpraševanj. Borza deluje 
enako kot Borza poslovnih priložnosti - na tem mestu gre za 
tehnološko sodelovanje in iskanje partnerjev na področju 
tehnologij: bodisi gre za iskanje tehnoloških rešitev oziroma 
za ponujanje lastnega znanja in tehnologij.

Podpora sodelovanju pri programih EU
EU ponuja malim in srednje velikim podjetjem različne 
oblike finančne pomoči. EEN spodbuja podjetja k izkoriščanju 
nepovratnih sredstev EU, ki so na voljo v različnih programih 
in za različne namene (uresničevanje energetskih, 
okoljevarstvenih, regionalnih politik, spodbujanje 
informatizacije družbe, e-poslovanja, raziskav in razvoja, 
spodbujanje inovativnosti evropskega gospodarstva, 
spodbujanje ženskega podjetništva...). Programi so lahko 
namenjeni posameznikom, podjetjem, javni upravi in 
drugim organizacijam. EEN zagotavlja pomoč in podporo za 
uspešno kandidiranje za sredstva v okviru programov EU. 
Zainteresirana podjetja lahko pridobijo sveže informacije o 
odprtih razpisih, o aktualnih projektnih predlogih, zaprosijo 
lahko za pomoč pri oblikovanju projektnih idej in iskanju 
primernih projektnih partnerjev, mreža pa ponuja tudi 
podporo pri pripravi projektnega predloga.

*7 Pkv/r
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Začenja se drugo leto glasovanja v 
akciji izbiranja nai društva in naj 
prostovoljca. Glasovalna akcija poteka 
pod okriljem projekta MREST - Mreža 
nevladnih organizacij Zasavja, ki ga 
izvaja Sklad dela Zasavje v sodelovanju 
z Ministrstvom za javno upravo in ob 
finančni podpori Evropskega socialnega 
sklada. Projekt je namenjen promociji 
nevladnih organizacij v zasavski regiji. 
Vsi prostovoljci in društva, ki boste 
uvrščeni v glasovanje, boste brezplačno 
predstavljeni na spletni strani projekta 
ter v posebnem časopisu, ki bo izhajal 
v njegovem sklopu. Kar je bilo lani, 
je minilo, zdaj se vse začenja znova. 
Tudi tisti, ki lani niste glasovali ali 
dobili glasov, imate popolnoma enake 
možnosti za visoko uvrstitev kot tisti, 
ki so prednjačili v letu 2009. Za lanske 
zmagovalce pa je letos priložnost 
za potrditev doseženih rezultatov. 
Dokažite, da lanska glasovalna vnema 
ni bila prehodnega značaja, ampak 
izraz vaše zvestobe društvu, ki mu

pripadate in/ali katerega delo cenite. 
Izkažite se ter postavite vaše društvo 
in njegove prostovoljce na zemljevid 
prepoznavnih nevladnih organizacij 
in prostovoljcev v Zasavju. Bolj 
boste zagreti za glasovanje, višje 
bodo uvrščeni vaši favoriti. Prva tri 
društva in prvi trije posamezniki 
dobijo priznanja (zlato, srebrno in 
bronasto) ter praktične nagrade. Vsa 
nižje uvrščena društva in prostovoljci 
prejmejo priznanja za sodelovanje. 
Pravijo, da se je treba začeti na zimo 
pripravljati že spomladi. To modrost 
je vredno upoštevati, ko se odločate 
za glasovanje. Prej boste začeli in 
obsežnejša bo vaša kampanja, večje 
zadovoljstvo vas bo preplavljalo, ko 
bodo jeseni razglašeni končni rezultati. 
V zadnjih tednih glasovanja je sicer 
mogoče nadomestiti nekaj zaostanka, 
a čudežev ni mogoče delati, če nimate 
ustrezne podlage. Čas za tlakovanje 
poti do uspeha je sedaj. Priložnost 
izgubljena ne vrne se nobena, zato je

vredno izkoristiti vsako glasovnico. 
Sleherna promocija vašega društva 
in vaših zagnanih prostovoljcev je 
dobrodošla. Poleg tega glasovanje 
omogoča vsaki glasovalki in glasovalcu, 
da pride v boben za žreb. Na jesenski 
sklepni prireditvi bomo namreč 
izžrebali deset nagrajencev, ki bodo 
prejeli praktične nagrade.
Izkoristite možnost sodelovanja 
v akciji. Kako? Izrežite spodnji 
glasovnici ter na eno napišite naziv 
društva, ki se vam zdi najbolj 
prizadevno, na drugo pa ime najbolj 
pridnega in predanega prostovoljca. 
Upoštevali bomo samo pristne 
glasovnice, tako da fotokopirane ne 
pridejo v poštev, za dodatno poštenost 
in transparentnost glasovanja pa smo 
glasovnice tudi označili.

Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega socialnega sklada. Operacija se izvaja v okviru Operativnega programa razvoja človeških virov, razvojne priori
tete »Institucionalna in administrativna usposobljenost«; prednostne usmeritve »Spodbujanje razvoja nevladnih organizacij, civilnega in socialnega dialoga«.

§&Mrest S&Mrest
n«vlodnih orqomioci) Zmovja Mr.lo n«vtodn.h orgonuocij Zrnoma

GLASOVNICA ZA NAJ PROSTOVOLJCA 
ZASAVSKE REGIJE 

1/2010

Naj prostovoljec oz. prostovoljka zasavske regije je:

(Ime, priimek, nevladna organizacija, v kateri deluje)

Zanj(o) glasujem:

(Ime, priimek, poln naslov in telefonska št. glasovalca 
oz. glasovalke)

(Kraj in datum) (Podpis)

Kupone pošljite na: Zasavc, p.p. 79, 1410 Zagorje ob Savi

§&Mrest
Mr«i<a nevtodnih oryonaooj Zcnovjo §?Mrest

n.v4«W, Zovc.,c

GLASOVNICA ZA NAJBOLJŠO NEVLADNO ORGANIZACIJO ZASAVSKE
REGIJE
1/2010

Najboljša nevladna organizacija zasavske regije je:

(Naziv nevladne organizacije, torej društva, 
ustanove ali zasebnega zavoda)

Zanjo glasujem:

(Ime, priimek, poln naslov in telefonska št. glasovalca 
oz. glasovalke)

(Kraj in datum) (Podpis)

Kupone pošljite na: Zasavc, p.p. 79,1410 Zagorje ob Savi
J L _ __ __ __ ____ __ __ _
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Lovski običaji živijo naprej. To so na Štefanovo dokazali lovci Lovske družine (LD) Šentlam- 
bert in njihovi tovariši iz pobratene LD Kapele na štajerski strani Save blizu meje s Hrva
ško. Po skupnem lovu se je druženje nadaljevalo v lovskem domu v Šentlambertu.

Najprej so se podprli z dovolj močno hrano, nato pa 
je sledil osrednji dogodek dneva - lovski krst. Če sem 
natančen, sta bila krsta kar dva. Prvi je bil na vrsti 
krst po običajih LD Šentlambert. Z njim so polnopravno 
članstvo v lovski druščini podelili Boštjanu Ocepku iz 
Jablane. In kako je vse skupaj potekalo?
Kandidata za krst (»obtoženca«) so z zanko okrog vratu 
privedli pred tričlanski sodniški senat, ki so ga sestavljali 
sodnik Janez Vidmar, starešina LD Šentlambert, ter 
prisednika Viktor Rebernak in Slavko Grošelj. »Zdravnik« 
Miloš Roglič je pregledal in ocenil vse vitalne telesne 
funkcije kandidata. Med drugim je svojo doraslost 
lovskemu stanu dokazal z uspešnim »eksom« vina, svojo 
vzdržljivost pa s sedenjem na mokrem stolu.

Izvršitev kazni je lahko za obsojenca tudi prijetna, če sre 
za lovski krst.

Tožilec Darko Juvan, gospodar domače LD, je navedel 
hude obtožbe na račun delovanja obtoženca. Slednjega 
je uspešno zagovarjal Franci Ocepek, vendar sodniškega 
senata ni v celoti prepričal. Jasno je bilo, da mladi 
lovec »kazni« ne bo ušel. Dilemo, kakšna bo ta kazen, 
so razrešili odgovori na lovske uganke. (Prva od njih je 
bila: »Zakaj divji prašič gleda v tla?« Odgovor: »Ker je 
njegova mati prašiča.« Še en primer: »Kam pade zajec, 
če je ustreljen v rep'?« Odgovor: »V repo.«) Obtoženec 
je odgovarjal s polovičnim uspehom, kar ga je rešilo 
najhujšega.
Za izvršitev kazni so ga namestili tako, da so ga položili 
na trebuh čez dva stola. Vsak »kaznovalec« ga je enkrat 
udaril po ta zadnji. Prvi je bil na vrsti starešina, ki so 
mu sledili še drugi člani. Za lajšanje bolečin mu je po 
vratu steklo nekaj blagodejno ohlajenega vinca. Po 
»kaznovanju« so mu lovski tovariši čestitali za vstop v 
lovsko odraslost.

Drugi krst je bil prikaz sprejema v lovske vrste po 
običajih LD Kapele. Kot sodnik ga je vodil član te lovske 
družine, »žrtev« pa sta vklenila in pred sodniški senat 
privedla »policaja«, ki sta tudi člana LD Kapele. Žrtev 
je bil Miloš Roglič, ki ga je matična LD Šentlambert že 
krstila. Tako je postal edini lovec svoje LD, ki je bil 
sprejemnega postopka deležen dvakrat.
Med sojenjem ni bilo bistvenih odstopanj od običajev 
domače LD, razlika je bila edino v kaznovanju, med 
katerim je krščenec ležal v dveh položajih. Najprej so 
ga namreč polegli na hrbet. V usta so mu dali cev, ki je 
imela na drugi strani lijak, v katerega je »rabelj« vlival 
vino. Ko je ocenil, da je grlo »obsojenca« dovolj mokro, 
je sledil še zaključni del na trebuhu. Po končanem 
obredu je enako kot prvi krščenec dobil v spomin palico, 
s katero so ga »pretepli«. Nanjo so se podpisali vsi 
navzoči lovci.
Druženje lovske tovarišije se je po osrednjem dogodku 
Štefanovega nadaljevalo v veselem, sproščenem in 
spontanem vzdušju, ki je nakazovalo, da bo duh 
pobratenja med LD Šentlambert in LD Kapele živel 
naprej. Tokratni gostitelji imajo v svojih vrstah 
harmonikarja Naceta Klančišarja, ki je dodatno dvignil 
vzdušje lovskega praznika, svoje harmonikarske veščine 
pa je pokazal tudi starešina Vidmar.
Bistvo vsega dogajanja je bilo druženje in ohranjanje 
lovske tradicije. Če hoče lovska bratovščina uspešno 
delovati, se morajo njeni člani najprej razumeti kot 
ljudje. Ta povezanost se neguje na skupnih lovih, 
delovnih akcijah in praznovanjih. Zelo pomembna vez 
med preteklostjo, sedanjostjo in prihodnostjo je lovski 
krst. Vsak član lovske organizacije postane z njim še 
posebej povezan s svojo tovarišijo. Krst združuje lovce 
različnih starosti, značajev in sposobnosti, saj je skupen 
prav vsem.
Za vsakega lovca je krst nekaj posebnega. Gre za 
doživetje, ki se ga spominja do konca življenja. Pomeni 
dokončen vstop v lovsko tovarišijo. Do krsta je lovec 
še »zelenec«, ne glede na to, kakšno je njegovo lovsko 
znanje in kakšne trofeje je uplenil. Predpogoji za krst 
so polnoletnost, uspešno opravljeni lovski izpiti v skladu 
z zahtevami Lovske zveze Slovenije in uplen vsaj enega 
primerka divjadi.
Glede na podmladek bo v LD Šentlambert v prihodnjih 
letih še veliko krstov. Čeprav se časi spreminjajo in so 
kazni milejše kot nekdaj, bo krst ohranil svoj pomen. 
Lovci novih generacij se ga bodo ravno tako radi 
spominjali kot njihovi starejši kolegi, ki so bili deležni 
težjih preizkusov vzdržljivosti.

Besedilo in slika: Boštjan Grošelj

7. januar 2010
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Med vrhunske novoletne prireditve v Hrastniku gotovo spada koncert rudarske godbe, ki 
je svoj glasbeni programu posvetila posameznim solistom: Urošu Razpotniku s klarinetom, 
Urošu Gorencu s kitaro ter Janezu Habetu, Denisu Dečmanu in Mihi Bantanu s trobento.

Rudarska sodba pod taktirko Aleša Stopinška

Največ poguma pa je godba pod taktirko Aleša 
Stopinška pokazala ob sodelovanju z briljantno 
solistko Tjašo Šketako, s katero so izvedli zahtevno 
skladbo Rapsodija v modrem Georga Gershwina.
Tjaša je končala Akademijo za glasbo in poučuje na 
hrastniški Glasbeni šoli. Leta 2008 sta z Marjanom 
Peternelom prejela Prešernovo nagrado Akademije za 
glasbo v Ljubljani za koncertno dejavnost v Sloveniji 
in na Hrvaškem. Povezovalka programa Anita Gošte je 
povedala, da so osemdeset odstotkov priprav rudarski 
glasbeniki posvetili ravno tej točki.

Odlična vokalna skupina Plavica

Tjaša je servirala poslušalcem na pladnju vso svojo 
energijo skozi kompozicijo. Posebno je blestela v 
pasažah, občudovanje pa zbuja tudi njena tehnična 
dovršenost in izjemna muzikalnost. Kaj takega se 
navadno amaterski godbeniki ne lotijo, sploh pa 
verjetno popularna Gershwinova Rapsodija v Zasavju še 
ni doživela izvedbe. Poslušalci, ganjeni in navdušeni, so 
pokazali svoje občudovanje z dolgotrajnim aplavzom.

Tjaša Šketaka pozira za bralce Zasavca

Solist na kitaro Uroš Gorenc

Trojica s trobento: Janez, Denis, Miha

Dirigent Aleš Stopinšek, ki se je lotil tega podviga, je 
redno zaposlen v orkestru Slovenske vojske, od lanskega 
šolskega leta pa uči klarinet na Glasbeni šoli Hrastnik, 
godbenike pa vodi od januarja 2008.
Koncert je bil na sredo, 23.decembra 2009, kjer so 
zapele tri pesmi tudi članice odlične vokalne ženske 
skupine Plavica.

Besedilo in slika: Fanči Moljk

7. januar 2010



V športni dvorani v Radečah je 12. decembra 2009 potekal prvi mednarodni mažoretni 
pokal »Radeče open«, ki je prinesel zmago in denarno nagrado v vrednosti 1000 evrov 
mažoretni skupini iz Mostarja (BiH).

Kot posebne gostje so v uvodnem 
delu nastopile članice mažoretne 
skupine iz Sevnice, v zaključnem delu 
netekmovalnega programa pa sta se 
predstavili še mlajši skupini mažoretk iz 
Radeč. Program je povezoval domačin 
Alen Podlesnik, kot gostja prireditve je 
nastopila izvrstna domača pevka Nuška 
Drašček. V zaključnem delu prireditve 
je prisotne pozdravil tudi župan občine 
Radeče, Matjaž Han.
Osem sodelujočih mažoretnih skupin je 
s slikovitimi samostojnimi nastopi ob 
temperamentni glasbi spretno vrtelo 
palice.
Tadeja Rozman je za Zasavca povedala o 
pokalu in delu mažoretne skupine v letu 
2009 ter načrtih za letošnje leto: 
»Dvanajstega decembra je v Radečah 
potekal prvi mednarodni mažoretni 
pokal »Radeče open«. Ker je bil to eden 
prvih tekmovanj, poleg državnega in 
evropskega prvenstva, ki sta standardna, 
smo se odločili, da dekletom nudimo 
več možnosti za tekmovanje na tem 
dodatnem tekmovanju. Gostovalo je 
osem ekip iz treh različni držav, poleg 
slovenskih ekip še ekipe s Hrvaške in 
Bosne in Hercegovine. Tekmovalo se 
je samo v enem plesu, tako da je bil 
program malce krajši kot na državnem 
prvenstvu. Zmagovalke pa so, kakor se 
je pričakovalo, postale tekmovalke iz 
BiH oziroma iz Mostarja.
Kdaj se je tej skupini priključila BiH? 
Mažorete iz BiH v zadnjih treh do štirih 
letih, v okviru evropskih tekmovanj, 
posegajo po zelo visokih mestih. To je 
država, kjer je viden največji napredek

na področju 
mažoretne 
dejavnosti. Že 
na evropskem 
tekmovanju, ki 
je bilo v letu 
2009 v Franciji, 
so posegale 
po zlatih 
medaljah in je 
bil ta rezultat 
v Radečah 
povsem 
pričakovan.
Kakšna je 
bila kakovost 
turnirja?
Turnir je slonel
na tem, da organizator KUD Mažorete 
RAF Radeče sam povabi določene skupine 
in sicer glede na kvaliteto in takšne, s 
katerimi smo v prijateljskih stikih in jim 
bomo na nek način vrnili obisk. Kvaliteta 
tekmovanja je bila na zelo visoki ravni, 
ker smo kot organizatorji izbrali ekipe, 
ki so po evropskem merilu na vrhu. Je 
pa tudi res, da na evropskih tekmovanjih 
večinoma zmagujejo ekipe iz bivših 
republik Jugoslavije. Prav zato so bile te 
ekipe tudi povabljene na ta pokal.
Ste bile Radečanke zadovoljne s svojim 
nastopom?
Naša dekleta so nastop izpeljala nad 
pričakovanji. Res se je razglasilo samo 
prvo mesto, lahko pa rečem, da bi, 
v primeru, da bi bili na državnem 
tekmovanju, kjer bi se razglasila tri 
mesta, Radečanke osvojile kolajno. 
Tako smo izredno zadovoljne s svojim 

nastopom.
Kaj pomenijo ti

Hill rezultati - ali imate 
morda tudi že ligo?
Ne te še ni, imamo pa 
v prihodnosti željo na 
evropskem in državnem 

" nivoju doseči, da bi se 
uvedel neke vrste pokal 
ali liga. Zaenkrat tega 
žal še ni.
Ste zadovoljne s
postorjenim v lanskem 
letu ?
Vedno pravimo, da bi

bilo lahko narejeno več kot je bilo. Na 
splošno pa lahko rečem, da je bilo to 
leto, ki za marsikoga ni bilo rožnato, 
za naše društvo kar uspešno. Bilo je 
ogromno nastopov v tujini in doma. 
Skupaj z Orkestrom PORP smo nastopile v 
Cannesu in seveda pika na i tale »Radeče 
open«. Vmes je bilo državno in evropsko 
tekmovanje, kjer smo znova dokazale, 
da kljub majhnosti zmoremo to, kar 
zmorejo veliki. Tako smo na evropskem 
tekmovanju dosegli najboljšo uvrstitev v 
zgodovin slovenskih mažoret.
Zadnja leta zmagujejo mlajše 
tekmovalke, čemu je to tako?
Mi smo eno izmed društev, ki največ vlaga 
v mlajše sekcije. V večini slovenskih, 
pa tudi v ostalih evropskih skupinah, v 
vseh pogledih vlagajo v seniorke, zato so 
večinoma to skupine, ki dosegajo dobre 
rezultate. Mi pa kljub temu, da imamo 
vrhunsko starejšo skupino, skušamo svoje 
moči vlagati tudi v mlajše selekcije. 
Temu primerni pa so tudi rezultati.
Kako blizu je delo bobnarske skupine? 
Redno nastopanje te skupine je že 
zelo blizu, saj se je v zadnjih mesecih 
lanskega leta ponovno ustanovila. 
Za seboj ima že dva nastopa in sicer v 
Mostarju prvega in drugega na »Radeče 
open«. Skupina je nastala na pobudo 
predsednika društva Aleša Breznikarja 
in v sodelovanju orkestra RAP Radeče. 
Skupina pa poleg Aleša vodita še Robi 
Zorec in Milan Kenda.

Besedilo: Rudi Špan
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Člani dramskega krožka na Dolu so pod mentorstvom Janje Urlep in Helena Borovšak pri
pravili za decembrske dni igrico Ferija Lainščka Ko se ptički ženijo.

Zgodba se dogaja okoli ptičjega strašila, ki živi z vrabci ob 
neki ograji v čudni simbiozi. Običajni nasprotniki postanejo 
zavezniki in zaljubljena vrabca Janči in vrabčevka Minka bi si 
rada na strašilu celo spletla gnezdo. Nastopata še zaljubljena 
papagaja Jaka in Pika, pa pozvačin Marko... Dogajanje spre
mlja glasba in petje, tako da je na odru ves čas živahno. Med 
mlade igralce pretežno šestega razreda se je odlično vključila 
tudi učiteljica in mentorica Janja Urlep, kar je seveda nadvse 
pohvalno.

Mentorici Janja Urlep in Helena Borovšak

Vse dogaja okoli strašila

Strašilu včasih popustijo živci

Članice krožka so pretežno šestošolke

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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Odločili smo se, da bralcem Zasavca predstavimo nekaj Zasavcev, ki jih 
srečujejo in bi si morda želeli izvedeti o njih, njihovem življenju in

konjičkih kaj več. J
Špegu za

Kaj se doseže z vztrajnostjo in pridnostjo lahko pove Trboveljčanka Tatjana Jevševar, ki 
ji uspeva doseči cilje, ki si jih zastavlja v življenju, o čemer mnogi le sanjajo. Radovednost 
in želja po znanju jo vodita po strokovni poti le navzgor, ljubezen do gledališča jo je pri
peljala v Mladinsko gledališče Svoboda Trbovlje, kjer je že nekaj desetletij bolj ali manj 
intenzivno aktivna.

Česa iz svojega otroštva ne boste ni
koli pozabili?
Svoje otroštvo sem, do vstopa v osnov
no šolo, preživljala večinoma pri ba
bici v Potoški vasi v Zagorju. Tam sem 
že kot šestletna deklica na proslavi ob 
8. marcu, dnevu žensk, recitirala v 
Gasilskem domu. Mogoče izvira moja 
ljubezen do nastopanja in gledališča 
prav od tam. Po vstopu v OŠ se je moje 
otroštvo odvijalo na Vreskovem v Trbo
vljah v družbi prijateljic iz soseske. Z 
nekaterimi smo še vedno v zelo tesnih 
stikih. Ena izmed njih, ki mi je še danes 
zelo blizu, je Olga Dečman Dobrnjič, ki 
je nedavno gostovala v tej rubriki. 
Kateri od vaših učiteljev ali profe
sorjev vam je pustil neizbrisen pe
čat?
Ne morem trditi, da mi je kdo pustil

neizbrisen pečat. Nanda Guček je re
snično zaznamovala moje otroštvo in 
mladost, a ne kot učiteljica glasbe v 
četrtem razredu, temveč kot režiser
ka, učiteljica in prijateljica v Mladin
skem gledališču. Neizmerno jo cenim 
kot življenjsko učiteljico, ki je nevede 
brez dvoma na moji osebnosti pustila 
neizbrisen pečat.
Opišite na kratko vaše šolanje in stro
kovno izpopolnjevanje.
Štiri leta sem obiskovala OŠ Ivana Can
karja, nato OŠ Revirski borci. Po maturi 
na trboveljski Gimnaziji sem se vpisa
la na Ekonomsko fakulteto v Ljubljani. 
Zaradi kadrovskih potreb takratnega 
Zasavskega zdravstvenega centra sem 
se, po opravljeni prvi stopnji študija, 
zaposlila kot vodja plansko analitske
ga sektorja v Zasavskem zdravstvenem

centru. Kasneje sem nadaljevala študij 
na EF in zaključila drugo stopnjo. Po 
naravi sem radovedna in ambiciozna, 
zato me je pot peljala na Slovenski 
inštitut za revizijo, kjer sem pridobila 
certifikat preizkušene notranje revi
zorke in kasneje na Ministrstvu za fi
nance še državne notranje revizorke. 
Jeseni leta 2005 sem bila izbrana na 
razpisu izobraževanja Ministrstva za 
finance za pridobitev diplome preizku
šenega računovodje javnega sektorja, 
pod pokroviteljstvom CIPFE v Londonu, 
ki ga je financirala EU. To je bil zelo 
zahteven študij, po angleških pravilih, 
z uporabo pretežno literature v angle
ščini. Vsak izpit je trajal neprekinjeno 
5 ur. Najprej so ga popravili slovenski 
strokovnjaki in nato preverili še na 
CIPFI v Londonu. Uspešno sem diplo
mirala leta 2007. V tem šolskem letu 
zaključujem magistrski študij na EF v 
Ljubljani. Veliko se strokovno izpopol
njujem in občasno predavam. Stroka, 
v kateri delam, me resnično zanima in 
veseli.
Kdo vas je najbolj razočaral in kdo 
najbolj presenetil v življenju? 
Razočaranja se trudim čim prej po
zabiti. Bilo jih je kar nekaj. Življenje 
jemljem s pozitivne plati. Vsak dan se 
pustim presenetiti. Presenečenja so 
zame izzivi. Najlepši del dneva je ju
tro in ni lepšega, kot opazovati, kako 
se dan prebuja in prinaša vedno nova 
presenečenja, izzive in priložnosti.
Če bi še enkrat lahko izbirali, bi iz
brali drugačno življenjsko pot? 
Življenjsko pot je nemogoče izbirati, 
ampak se ti kar zgodi. Izbiraš lahko 
poklicno pot. Svoje ne bi spreminjala. 
Sem srečen človek, ki premaga marši-
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kakšno oviro. Živim v prepričanju: kar 
me ne uniči, me okrepi.
Kaj se vam je zgodilo v življenju ne
pozabnega?
Težko izberem. Dekan EF dr. Frankovič 
me je julija 1982, po končani prvi sto
pnji študija, osebno povabil, da osta
nem na fakulteti in nadaljujem študij, 
saj je bil ogorčen, da me je štipenditor 
pozval na delo. Moji odločitvi je botro
valo štipenditorjevo obvestilo, da se 
odreka vsem svojim obveznostim do 
mene, če se ne zaposlim, kar je po
menilo, da me ne zaposli po končanem 
študiju. Izviram iz delavske družine, 
imam še dve mlajši sestri, zato si ni
sem mogla privoščiti, da ostanem brez 
štipendije in kasneje brez zaposlitve. 
Ko sem dekanu to razložila, se je zelo 
potrudil in mi poiskal novega štipen
ditorja, uredil študentsko sobo v štu
dentskem domu EF ter mi ponudil delo 
pomočnice pri njegovem predmetu, 
za kar bi prejemala skromno plačilo. 
Vztrajala sem pri svoji odločitvi, ker 
nisem želela razočarati štipenditor
ja. Na mojo odločitev je vplivala tudi 
navezanost na domači kraj, saj bi z 
novim štipenditorjem nadaljevala po
klicno pot, in najbrž tudi življenjsko, 
izven Zasavja.
Kako bi opisali svoj vsakdanjik?
Po jutranjih opravilih se začne moj de
lovni dan ob 6. uri v ZD Trbovlje. Ker 
sem jutranji človek, mi zatišje do 8. 
ure pride še kako prav za ureditev zah
tevnejših službenih opravil. Po tej uri 
običajno skupaj s sodelavkami spijem 
kavo, kar mi predstavlja svojevrsten 
užitek. Temu sledijo do konca delovni
ka tekoče službene obveznosti.
Po 15. uri večkrat odidem v Ljublja
no zaradi študijskih obveznosti ali 
zato, ker opravljam notranjo revizijo 
na nekaterih fakultetah in inštitutih, 
kjer revidiram tudi finančna poročila 
evropskih projektov. Revizije opra
vljam že od leta 2003 in so svojevrsten 
strokovni izziv.
Doma imam dva študenta, ki sta zelo 
samostojna. Vsi družinski člani smo 
zelo zaposleni, zato smo skupaj le ob 
večerih in vikendih.
Televizije, razen poročil, ne gledam 
redno. Pred spanjem raje preberem 
kak strokovni članek ali kakšno knjigo. 
V zadnjem času je to literatura, ki go
vori o vplivu lastnih dejanj na življe
nje, zdravje in odnose z ljudmi. Verja
mem, da vsak izzove ravnanje drugih s 
svojim dejanjem, da se vsakomur zgo

di to, kar potrebuje, da je vsaka stvar 
za nekaj dobra, da je dobro poplačano 
z dobrim in slabo s slabim!
Kam se odpravite, ko si želite spro
stitve?
Odvisno od razpoložljivega časa. Med 
tednom, običajno proti večeru, grem 
na sprehod na pokopališče. Pozimi se 
ob vikendih rada razvajam v kakšnem 
zdravilišču. Najrajši grem pa na morje, 
saj me voda pomirja in sonce polni ba
terije za siceršnje napore.
Pogosto potujete na izlete, potova
nja ali letovanja v tujino?
Enkrat letno se odpravim na kakšen 
izlet v tujino, vendar moram priznati, 
da mi potovanja in obiski tujih dežel 
ne pomenijo veliko. Najrajši imam 
Slovenijo in obiske različnih krajev po 
njenih pokrajinah. Vedno znova spo
znavam, da je prav vsak del naše do
movine prekrasen. Omenila sem že, da 
zelo rada hodim na morje. Spomladi in 
jeseni na slovensko obalo, poleti in še 
kdaj vmes na hrvaško obalo, saj imajo 
tam, po mojem prepričanju, najlepšo 
obalo in morje!
Kje se srečujete s kulturo?
Ko sem v veliki stiski s časom, največ
krat preko knjig, filmov in občasnih 
obiskov gledališča. V zadnjem času pa 
sem to zanemarila in upam, da se bom 
v prihodnjem letu popravila.
Katera domača opravila imate radi 
in katerim se najraje izognete?
Ko imam čas in voljo, imam rada vsa 
domača opravila. Pri nas doma je od

nekdaj glavni v kuhinji mož, ki v tem 
uživa, zato kuha vedno med vikendi in 
ob praznikih. Kuhanje je moja zadolži
tev ob delovniki in kadar ga ni doma. 
Tempo družinskih članov je zelo »div
ji«, ker se vsi ukvarjamo z različnimi 
hobiji: z glasbo, gledališčem, vrtnarje
njem, športom ... Trudimo se preživeti 
čim več časa skupaj, med vikendi in ob 
praznikih. Verjamemo, da je kvaliteta 
odnosa pomembnejša od kvantitete 
časa.
Če bi lahko, bi se preselili na samo
ten kraj in živeli povsem drugačno 
življenje?
Vsak, ki me dobro pozna ve, da nisem 
oseba za življenje v samoti. Rada imam 
ljudi in sem z njimi. Res je, da se vse 
pogosteje dogaja, glede na hiter tem
po življenja, da si zaželim kam stran 
od vsega in biti s tistimi, ki jih imam 
najrajši. To si privoščim nekajkrat na 
leto, ko odidem na morje z družinskimi 
člani ali s prijateljicami.
Menite, da vam je Zasavje pustilo pe
čat, ki se ne da izbrisati ali ga raje za
tajite?
Nikoli ne bi zatajila, od kod prihajam, 
saj Zasavje spoštujem in ga imam zelo 
rada, še posebej Trbovlje. Pustil mi je 
pečat predvsem v smislu, da Zasavja 
ne moreš enostavno zapustiti, saj sem 
imela že nekaj priložnosti, a se nisem 
odločila zanje tudi zaradi navezanosti 
na Trbovlje. Zaznamuje me tipična la
stnost Trboveljčanov: na zunaj trda, 
znotraj pa mehka v duši in srcu.
Koliko prijateljev iz mladosti vam je še 
ostalo?
Ponosna sem, da mi je ostalo kar nekaj 
prijateljev iz mladosti, iz gledališča, 
sošolk iz gimnazije in tudi prijateljic, 
ki so zapustile Trbovlje. V zadnjih letih 
organiziram dvodnevna potovanja na 
morje za prijateljice, ki so bile moje 
sošolke v gimnaziji, kar se mi zdi ime
nitno. Tudi sicer imam prijatelje in 
prijateljice za »ograjo«, na katero se 
lahko naslonim, ko potrebujem opo
ro. Seveda sama ravnam enako. Sem 
srečen človek, ki ima privilegij, da si 
družbo ob prostem času izbira sam, 
zaradi želje po druženju, brez prera
čunljivosti.
Povejte svoj moto, ki vas spremlja 
v življenju.
Moj moto, ki me vodi je: kjer je cilj, 
tam je pot!

Besedilo: Irena Vozelj, 
slike: fotoarhiv Tatjana J.
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»...Ta plamen ima posebno moč. Ta plamen je luč od Boga. 
Zmore ti dati upanje, moč in pogum. Zmore ti vžgati srce. Kot 
ga je vžgal človeku z nasmehom...« To je le del sporočila, ki ga 
je prinesla letošnja Luč miru iz Betlehema, katero so zagorski 
skavti kot leta poprej ponesli tudi v zasavske kraje. Namen je 
isti: želijo, da razsvetli čim več ljudi, jim prinese miru, upanja 
ljubezni in medsebojne povezanosti.
Vsako leto gredo slovenski skavti s svojim predstavnikom na 
Dunaj, kjer sprejmejo Luč miru. Letošnje leto je bilo za skavte 
iz Zagorja še prav posebno, saj je bil prav njihov skavt, Gregor 
Rebolj, izbran za nosilca Luč miru. Tako se je kot predstavnik 
slovenskih skavtov v soboto, 12. decembra, udeležil ekumen
skega bogoslužja v srbski - pravoslavni cerkvi na Dunaju, kjer 
je prižgal plamen miru. Plamen pride iz votline Kristusovega 
rojstva v Betlehemu, kjer ga prižge otrok, ki se je tisto leto še 
posebej izkazal. Na Dunaj ga prinesejo že kakšen mesec pred 
Božičem, ko ga predstavniki različnih narodov, večinoma skav
ti, prevzamejo in raznosijo v svoje države. Prireditev poteka 
vsako leto v drugi dunajski cerkvi v prisotnosti visokih pred
stavnikov različnih, predvsem krščanskih skupnosti in skavtov 
iz cele Evrope.
Naslednji dan, 13.12. je luč miru prispela v Slovenijo, kjer so 
v različnih krajih potekali sprejemi. V ljubljansko stolnico je 
Gregor slovesno ponesel Luč miru ob začetku svete maše, ki 
jo je daroval nadškof Alojz Uran, pri obredu pa je prisostvoval 
tudi evangeličanski duhovnik Geza Filo. Po končanem obredu 
je pred mestno hišo sledila kratka prireditev, kjer je Gregor

Luč miru predal tudi ljubljanskemu županu Zoranu Jankovi
ču. Na prireditev je prišlo veliko skavtov in tabornikov iz Lju
bljanske regije, ki so vsak svojo lučko ponesli v svoje kraje in 
domove.

Sprejem plamena v cerkvi sv. Petra in Pavla v Zagorju so imeli 
soboto, 19.12.2009 pri večerni sv. maši, vsak dan do božiča pa 
so razdeljevali plamen Ih pred in po vsaki maši na stojnici 
pred cerkvijo.

Jasna Razpotnik

7. januar 2010
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%V»

Ci&B
^ruDic

Cesta zmage 65, 1410 Zagorje 

TELEFON: (03) 56 64 186

PREJ

Marinka Demec iz Litije je doživela po
polno preobrazbo v Studiu Las tik pred 
novim letom. Verjamemo, da smo ji na 
ta način polepšali trenutke pričakova
nja, saj je razlika v preobrazbi očitna.
V uredništvu tudi v letošnjem letu priča
kujemo vaše kupone na naslovu: Zasavc, 
P. P. 79, 1410 Zagorje ob Savi.
V novem letu vam želimo veliko sreče 
pri žrebanju!

POTEM

Stilska preobrazba čaka na vas v Studiu Las!

KUPON
STILSKA PREOBRAZBA

Ime:____________________

Priimek:_________________

«liea:_

Kraj:_

Telefon:

Za pričetek sezone so člani SK Zagorje zabeležili dve zmagi Kaje Klančišar, na stopničkah 
pa je bila tudi Pia Zupan.
Navkljub spremenljivemu začetku zime, so mladi smučarji 
nastopili na prvih tekmah. Ob slabih snežnih razmerah na 
slovenskih smučiščih so novo sezono pričeli na avstrijskem 
Koroškem. Na smučišču Weinebene so se dečki in deklice po
merili na dveh tekmah za Pokal vzhodne regije. Smučarji SK 
Zagorje in SD Zasavje so začeli sezono s tremi uvrstitvami na 
stopničke.
V ponedeljek 28.12.2009 so se najprej pomerili v velesla
lomu. Pri mlajših deklicah je Kaja Klančišar sezono pričela 
z zmago, Neva Taškar je bila 6., Tadeja Pintar pa 11.. Pri 
mlajših dečkih je bil Lovro Kmet 11., Oskar Vrbovšek je zase

del 12. in Gašper Kranjc 16. mesto. Pri starejših deklicah je 
bila Pia Zupan 9., enako uvrstitev pa je pri starejših dečkih 
dosegel Anže Vračevič.
V sredo 30.12.2009 pa so se dečki in deklice pomerili še v 
slalomu. Najboljšo formo je pri mlajših deklicah ponovno po
kazala Kaja Klančišar, ki je bila najhitrejša v obeh vožnjah, 
Tadeja Pintar je zasedla 9. mesto, Neva Taškar pa je odstopi
la v prvi vožnji. Pri mlajših dečkih je bil Gašper Kranjc 11., 
Oskar Vrbovšek je bil 13., Lovro Kmet pa mesto za njim. Pri 
starejših deklicah je Pia Zupan zasedla 2. mesto, izkazal pa se 
je tudi Anže Vračevič s 5. mestom.

Besedilo in slike: Dejan Taškar
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Növä Z&VänDfja - oezeta na 
mumm mnm svera

„Nova Zelandija je lepa kot Slovenija,“ sem že večkrat 
slišala pred tem svojim sanjskim potovanjem. In res. Ko 
že misliš, da se voziš po Dolenjski, pa zagledaš ob cesti 
drevored palm, množico praproti, ki je ponekod velika kot 
palme, aravkarije, osamljene lepotice v obliki trikotne jel
ke ali mangrove, rastlinje z zračnimi koreninami na obal
nem področju... Potem veš, da si v deželi dolgega belega 
oblaka, kot tudi pravijo tej deželi, na drugem koncu sveta. 
Po 35 urah vožnje s postanki smo pristali v Aucklandu, na
jjužnejšem milijonskem mestu na svetu. NZ ima okoli štiri 
milijone prebivalstva. To so v glavnem Angleži in Nizozem
ci, devet odstotkov pa je Maorov, prvotnih priseljencev iz 
Polinezije. Velika pa je za štirinajst Slovenij. Najeli smo 
avtobus in prečesali oba otoka NZ- severi in južni. Če zami
žim, vidim neskončne zelene pašnike s črno belimi kravami 
frizijske pasme in belimi ovčkami na jugu. Pa nepozabno 
vulkansko pokrajino, ki smo jo prehoditi v enem dnevu. Pa 
neskončne vinograde, smaragdna jezera, zasnežene Alpe z 
Mt. Cookom na čelu. Več bodo povedale seveda fotografije. 
Na poti smo bili od 14. novembra do 5.decembra 2009. 
Prvega decembra se začne tam poletje. Zadnji teden smo 
namenili tudi Avstraliji, prav tako zanimivi deželi. Ker pa 
nastaja na facebooku potopis, lahko pošljem bralcem Za
savca tudi priponko, če kdo želi. Pišite na naslov: francka- 
net@gmail.com





Člani Foto sekcije KUD Svoboda Dol so pripravili v drugi polovici decembra 2009 že svojo 
šesto razstavo. Tokrat v galeriji delavskega doma, kjer so razstavljali svoje posnetke v 
glavnem z zadnjih dveh delovnih foto izletov.

Letos maja so se potikali po Dolenjski - med Novim mestom 
in Kostanjevico, septembra pa na severozahodu Slovenije, 
kjer jim je bil glavni cilj področje Mangarta. Nekaj foto
grafij pa je nastalo tudi na prejšnjih izletih, saj so obiskali 
tudi Kras, Piran, Izolo, Notranjsko, Lipico z Vilenico in do
lenjske gradove.
Branko Klančar, mentor sekcije, je spregovoril tudi o ra
zvoju tehnologije fotografiranja, ki je napravila v zadnjih 
desetih letih z razvojem digitalne tehnike, velik preobrat. 
Vsi škljocamo, kar vidimo okoli sebe, vender je izbira de
tajlov in kompozicije še vedno pomembna.

Fotografije in besedilo: Fanči Moljk



Glasbena šola Trbovlje je v gledališki dvorani Delavskega doma Trbovlje, v sodelovanju z 
Mladinskim gledališčem Trbovlje pripravila božično novoletni koncert.

Dva večera zapored, 16. In 17. decembra 2009, so se pred
stavili s sporedom iz znanih musicalov Hair, West side story, 
Jesus Crist superstar, Oklahoma, Cats ...
Pohvaliti gre vse izvajalce: plesalce, instrumentaliste, solo- 
pevce, harmonikarski orkester, kitarski ansambel, narodno 
zabavni ansambel, pihalni, godalni in sinfonični orkester. Prav 
lahko bi bili gostje ljubljanskega Cankarjevega doma...Domači 
obiskovalci, ki so bili nad prikazanim navdušeni, so jih bučno 
nagradili z aplavzom.
Vse priznanje glasbenim pedagogom, ki učence pripravijo na 
nastope tako dobro, da bi se lahko marsikdaj primerjali s pro
fesionalci, pa še vstopnina je dostopna vsakemu, ki si jih želi 
ogledati.

Besedilo in slika: Irena Vozelj
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Zasavske odrske deske ponujajo...
Kulturni center Delavski dom Zagorje 
Slovensko ljudsko gledališče Celje bo 14. januarja ob 19.30 
uri gostovalo v Zagorju s komedijo Dušana Mlakarja Samica 
človeške vrste avstralske dramatičarke Joann Murray-Smith. 
Komedija temelji na resnični izkušnji znane feministične 
pisateljice Germaine Greer, ki jo je aprila 2000 v njeno 
stanovanje zaprla razočarana študentka in ji grozila s pištolo... 
Predstava je za abonma in izven.
Za obisk Mariborske opere, ki bo 30. januarja 2010, se čas za 
prijavo izteka - zadnji dan predprodaje vstopnic je 10. januar. 
Organiziran bo avtobusni prevoz iz Zagorja in če si želite 
ogledati opereto Netopir, pohitite s prijavo.

Delavski dom Trbovlje
Na odru trboveljske gledališke dvorane bo v četrtek, 21. 
januarja ob 19.30 uri 4. abonmajska predstava in za izven, 
komedija Woodya Allena Bog v izvedbi Šentjakobskega 
gledališča iz Ljubljane. Režija in priredba je bila v rokah 
Gašperja Tiča, igrajo pa Boris Car, Srečko Kermavner, Tjaša 
Valentinčič,Dragan Remškar, Mario Dragojevič, Rok Bohinc, Ana 
Urbanc, Jaka Žilavec, Jerica Majerhold Ostrovršnik, Mateja 
Zelič, Mišo Mičič, Karin Zakrajšek, Aljaž Godec,Sara Lucu, 
Marko Skok in zbor: Ana Arh, Neja Brglez, Sanja Gregorčič, 
Svetlana Jandrič, Maša Kavčič, Maša Tkavc, Ana Urbanc, Gaja, 
Višnar, Mateja Zelič.
Kritiško pero je zapisalo: “Vse osebe v Allenovi igri nosijo v sebi 
lastnosti, s katerimi se današnja publika zlahka identificira. Pa 
naj gre za absurdnost nenavadnega deus ex machina, usodno 
nemoč uravnavanja življenja po svoji volji ali nepremagljivo 
osebno in ustvarjalno krizo ...
Po predstavi zavesa sicer pade, vendar le za protagoniste, ne 
pa tudi za publiko, ki se bo najbrž še dolgo v noč spraševala, 
ali je res vse, kar je bilo na odru prikazano in povedano, zgolj 
samo šala."

KC Svoboda Trbovlje
Mladinsko gledališče Svoboda Trbovlje se bo 9. januarja 2010 
ob 19.30 uri predstavilo s komedijo parodijo Biblija - stara 
zaveza.

Kaj ponujajo v zasavskih knjižnicah?
Knjižnica T. Seliškarja Trbovlje
Na mladinskem oddelku v pravljični sobi Tončka Knjigoljuba 
bo za najmlajše 13. januarja 2010 ob 17.00 uri pravljična 
ura Beli kosmatin, 19. januarja 2010 ob 17.00 uri pa bo 
v Tončkovem kotičku v Domu svobode pravljična ura z 
ustvarjalnico Zelena jopica, naslednja ustvarjalna delavnica 
na mladinskem oddelku v sobi Tončka Knjigoljuba pa bo 20. 
januarja z namenom Narišimo zimo.
V čitalnici oddelka za odrasle bo 13. januarja 2010 ob 19.00 
uri večer zaznamoval koncert Dominika Hribovška - klarinet 
in Sergeja Čamra kitara: Luz y Sombra - Luč in senca, 19. 
januarja pa se bo spet dogajal buklžur s pogovorom o knjigah 
s srednješolci in 20. januarja vabijo na literarni večer z 
Anatolom Šternom, ki bo gostoval z monodramo Slovo Andreja 
Smoleta od veselih ur.

Knjižnica Antona Sovreta Hrastnik
V hrastniški knjižnici bodo v četrtek 7. in 14. januarja ob 
17.30 pravljične urice, v petek, 8. in 15. januarja ob 16.00 uri 
pa računalniški petek.

z avê | 7. januar 2010

Knjižnica Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi 
Zagorske knjižničarke pripravljajo 18. januarja ob 18.30 
srečanje članic Študijskega bralnega krožka, 19. januarja 
ob 18.00 uri bo predavanje Jožeta Majesa na temo Zdravilne 
rastline in revmatoidna obolenja, ki ga organizira Društvo 
za zdravilne rastline Zasavje (vstopnina 3 €), v četrtek, 21. 
januarja pa bo ob 17.00 uri spet lutkovni abonma za najmlajše 
Zlatolaska in trije medvedi.

Knjižnica Litija
V knjižnici v Šmartnem pri Litiji bo v četrtek, 14. januarja ob
18.00 uri v sodelovanju Knjižnice Litija, ZKD Šmartno in JZ 
Bogenšperk otvoritev razstave Leto pomembnih Šmarčanov. 
Gre za pregled dela in življenja devetih Šmarčanov, ki so ime 
svojega kraja ponesli v svet.
V torek, 18. januarja ob 18.00 uri bo v osrednji knjižnici v 
Litiji v sodelovanju s knjižnico Pavla Golje Trebnje. Dolenjci 
vračajo obisk Šmarčanom. Stanko Peček, Anton Kotar in 
avtor Uskoške princese Slavko Dokl bodo pripravili večer 
Spoznavanje Dolenjske skozi balet in anekdote. Večer bo 
prežet s humorjem.
Pravljične urice bodo v torek, 19. januarja ob 18.00 uri v 
osrednji knjižnici Litija in v četrtek, 7. in 21. januarja v 
krajevni knjižnici Šmartno ob isti uri.
Točka vseživljenjskega učenja bo v petek, 8. januarja ob
17.00 uri pripravila novoletno srečanje članov univerze, v 
ponedeljek, 11. januarja je na vrsti Kuharstvo s Slavi Lenart, 
v četrtek, 14. januarja ob 10.00 uri bo mag. Olga Pavlič 
razlagala o kulturni dediščini Vrtnice v umetnostni zgodovini. 
O varčevanju z energijo v gospodinjstvu bo v ponedeljek,
18. januarja ob 18.00 uri govoril Marjan Bratkovič. Sreda,
19. januarja ob 9.30 uri je namenjena zdravi prehrani, ki jo 
svetuje Marija Merljak, četrtek, 21. januarja ob 18.00 uri bo 
v knjižnici Šmartno Jože Šinigoj pripovedoval o rodoslovju. 
Mentorica MGL Mateja Murgele bo na obisku v knjižnici v 
četrtek, 7. in 21. januarja od 8.00 do 14.00 ure v knjižnici 
Litija.

MaH

ZASAVČEV LITERARNI RAZPIS

V počastitev slovenskega kulturnega praznika časopis 
Zasavc 

razpisuje
nagradni natečaj za najboljšo pesem in najboljše 

prozno delo.

Vaše stvaritve pošljite 
do petka 13. februarja 2010 

na naslov:
Uredništvo Zasavca,

P. P. 79
1410 Zagorje ob Savi.

Vsak prispevek podpišite s šifro, v kuverto pa dajte poleg 
izpisa na papirju še CD z besedilom in priložite zapečateno 
kuverto, na kateri naj bo napisana vaša šifra, v kuverti pa 
podatek o vašem imenu, priimku in naslovu.

Nagrajeni prispevki bodo objavljeni v drugi februarski 
številki Zasavca v prilogi LIST! Praktične nagrade bodo 
nagrajenci dobili po pošti.

Vabljeni k ustvarjanju!
Urednik List-a Boštjan Grošelj



Vsakoletni koncert steklarske godbe okoli novega leta, ki je bil letos na petek, 25. decem
bra 2009, je privabil številne obiskovalce, ki imajo radi poleg glasbe še malo showa.

Nova skupina steklarskih mažoretk

Novi člani sodbe: Nastja, Matic in Tarik

Spet so povabili simpatičnega humorista Klobasekovega Pepi- 
ja, mažoretke, čarovnika Branka in asistentko Nino ter Saro. 
Glede mažoretk povejmo, da sta bili dve skupini: radeška 
Rap, večkratne državne prvakinje, med njimi tudi evropske 
prvakinje, pod mentorstvom Tadeje Rozman ter nova skupina 
mažoretk steklarske godbe. Te vodi Jasna Blaj in k vadbi so 
prijazno povabile še nove članice. Lepo presenečenje je bil 
tudi pevski trio v sestavi Jožeta Budna in njegove žene Mire, 
ki je uspešno zapela po tridesetih letih premora. In kot tretja 
- imenitna Agnes Kumlanc.
Godbeniki pod vodstvom Jožeta Rusa so izvajali vrsto zimze
lenih melodij, ki jih je z ostalimi točkami prijetno povezovala 
Anja Markovič. In na koncu zaželela poleg godbenikov in nji
hovega predsednika Soniboja Knežaka, obiskovalcem vse lepo 
v novem letu 2010.

Slike in besedilo: Fanči Moljk

7. januar 2010
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Izbiramo:
A i K $y

Spoštovane bralke in bralci!
Kot vsako leto doslej, bomo tudi tokrat, skupaj z vami izbrali
Naj športnike Zasavja za preteklo leto 2009.
Izbirali bomo v naslednjih kategorijah:
- naj športnica in športnik Zasavja 2009
- naj mladi športnik in športnica Zasavja 2009
- naj trener Zasavja 2009
- naj ekipa Zasavja 2009
- naj športni delavec Zasavja 2009
V uredništvu smo v vsaki kategoriji nominirali po tri kandidate, kar pa
seveda ni obvezujoče in lahko predlagate povsem svojo kandidatko,
kandidata oziroma ekipo.

Pravila glasovanja:
1 .Glasuje se izključno s kuponi, objavljenimi v časopisu Zasavc fotokopij 

ne upoštevamo!
2. Na glasovnico vpišite v vsaki kategoriji po tri imena. Če bo glasovnica 

pomanjkljivo izpolnjena ali v kateri od kategorij neizpolnjena, ne bo 
veljavna!

3. Predlogi za naj športnike in športnice, trenerje, ekipe in športne delav
ce morajo biti za Zasavčane oziroma sodelujoče v zasavskih klubih od 
Litije do Radeč! p ,

4. Vsak lahko pošlje več glasovnic. Glasujete lahko za nomipirafice, ki so 
objavljeni, ni pa to nikakršna obveza in lahko predlagate šVoje kandi
date, ki pa morajo izpolnjevati naslednje kriterije:

- za ekipe, da tekmujejo v 1. državni ligi
- za športnike in športnice, da so člani ekip, ki nastopajo v 1. državni ligi, 

v individualnih športih, da nastopajo na državnih tekmovanjih najvišje
ga ranga ali da so nastopili na evropskem ali svetovnem prvenstvu

- so športniki, ki so člani prvoligaških ali drugoligaških ekip iz tujine
- za mlade športnice in športnike, da nastopajo v mlajših kategorijah na 

državnih tekmovanjih najvišjega ranga ali da so nastopali na mednaro
dnih tekmovanjih in na evropskem ali svetovnem prvenstvu

- za naj trenerje lahko predlagate tiste, ki trenirajo prvoligaške ekipe 
oziroma posameznike, ki izpolnjujejo kriterije za naj športnike in špor
tnice

- za naj športne delavce lahko predlagate vse, ki niso nominirani kot tre
nerji, niso aktivni kot športniki, opravljajo pa delo športnega delavca 
najmanj pet let

V uredništvu smo v vsaki kategoriji predlagali po tri kandidate, vi pa 
lahko poleg predlaganih glasujete tudi za druge, ki izpolnjujejo zgcnjpj 
navedene pogoje. V prvem krogu bomo glasove sprejemali do tridčiečega 
januarja, nakar bomo našim nominirancem dodali v vsaki kategori/se po 
tri, ki bodo prejeli največ glasov s strani bralcev in bomo s tem glasove 
prenesli v drugi krog. Glasovnice bomo sprejemali do sobote, 27. marca 
2010 do 12. ure, rezultati pa bodo objavljeni 01. aprila.
V prvem krogu bo prvo mesto točkovano s 3, drugo z 2 in tretje z 1 točko.

NOMINIRANCI ZA NAJ ŠPORTNIKE ZASAVJA V LETU 2009
1. Naj športnica in športnik Zasavja 2009:

- Mišo Brečko (FC KÖLN)
- Peter Kauzer ml. (BD Steklarna Hrastnik)
- Žiga Šantej ( Karate klub Trbovlje)

2. Naj mladi športnik in športnica Zasavja'2009:
- Luka Mravlje (Plesna šola Urška Zasavje) ..
- Tea Lopan (Karate klub Trbovlje)
- Tilen Zajc (KK PONDOKWAN Izlake)

3. Naj trener Zasavja 2009:
- Miha Kovačič (Karate klub Trbovlje)
- Peter Kauzer st. (BD Steklarna Hrastnik)
- Srečko Rozman (KK PONDOKWAN Izlake)

4. Naj ekipa Zasavja 2009:
- Karate Klub Trbovlje rr
- KBV PONDOKWAN Zagorje „
-SK ZAGORJE

5. Naj športni delavec Zasavja'^009:
- Igor Grčar ^
- Matej Kaiser
- Ivo Poličnik

*

GLASOVNICA št. 1/2010

za avc
hrastnik - trbovlje - zagorje - litija - radeče

I. NAJ SPORTNIK-CA ZASAVJA 2009
1. mesto:_______________________________

2. mesto:_______________________________

3. mesto: ____________________________

2. NAJ MLADI ŠPORTNIK-CA ZASAVJA 2009
1. mesto:____________________ ____________

2. mesto:_____________________ ____________

3. mesto:_________________________________

3. NAJ TRENER ZASAVJA 2009
1. mesto:________________________

2. mesto:________________________

3. mesto:________________________
L ___ — — — — —

4. NAJ EKIPA ZASAVJA 2009
1. mesto:______________________

2. mesto:______________________

3. mesto:______________________

5. NAJ ŠPORTNI DELAVEC ZASAVJA 2009
1. mesto__________________________________

2. mesto_________________________________

3. mesto ________________

Glasoval sem

Ime in priimek:

Naslov:

Telefon:

Davčna številka:

za avc 7. januar 2010



Državna ekipa iz Kuwaita, lanska udeleženka SP v rokometu, že od srede decembra 2009 
trenira v Sloveniji.

Vmes igrajo prijateljske tekme in tako so pristali tudi v Zasav
ju: 8. decembra so igrali v Radečah, 3.januarja na Dolu. Ker so 
v Radečah izgubili z 31: 30, je nekdanji selektor reprezentan
ce bivše Jugoslavije Toze Živkovič poslal v igro vse najboljše, 
kar premorejo. Pokazali so učinkovito, dinamično in zanimivo 
igro. Dolani se niso najbolje znašli, imeli pa so tudi smolo, saj 
so več kot dvanajst strelov zabili v okvir vrat. Tako rezultat ni 
mogel biti boljši.
So pa uživali številni obiskovalci oziroma navijači, saj afriške 
reprezentance bolj poredko zaidejo v Zasavje.
Dol TKI Hrastnik - Kuwait 24:39 (11:21)
Dol pri Hrastniku Športna dvorana Dolanka. 250 gledalcev. 
Sodnika: Rižner (Dol pri Hrastniku) in Teršek (Hrastnik).
Dol TKI: Žekar, Kladnik, Draksler; Kmetič, Ajdari 5 (2), Zore 3, 
Lisec 3 (2), Jakopič 2, Hribšek 3, Ramič 1, Drobnič, Špacapan, 
Papp 2, Šišič 1, Selak 2, Bremec 2, Gunzek. Trener: Jernej 
Rantah.
Kuwait: Alkhaidy, Husain, Salman; H.Husein 3, Samah 7, Alzo- 
abi 4, Altheyab, Alshati, Alghrabahy 9(3), Alotaidi 1, Ahhmad 
4, Alhadry 4, Fahd, Bkhadra, Sahan 2, Azis 5. Selektor: Zoran 
Živkovič.
Sedemmetrovke: Dol TKI 6 (4); Kuwait 5 (3).
Izključitve: Dol TKI 6; Kuwait 2 minuti.

Besedi/o: Fanči Moljk 
Fotografije: Zoran Zore

7. januar 2010
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M nedeljo, 27.12. 2009, se je od 16. ure dalje v športni dvorani Dolanka odvijal že četrti 
novoletni turnir Triangel.

Med seboj so se pomerile ekipe članov, veteranov in na
vijaških skupin z Dola, Trbovelj in Radeč, prišli pa so tudi 
člani posameznih uprav zasavskih klubov in nekateri spon
zorji.
Ob koncu turnirja se je nadaljevalo druženje v prijetnem 
prijateljskem vzdušju, saj so organizatorji poskrbeli tudi 
za hrano in pijačo.
V ponedeljek, 28. 12. 2009, pa je potekalo v športni dvora
ni Dolanka srečanje in skupni zaključek leta med RK Dol 
TKI Hrastnik ter KK Hrastnik. Med seboj so se pomerili 
članski ekipi tudi v nogometu, nato pa še člani upravnih 
odborov v odbojki.

Navijači pozirajo za Zasavca

Slike in besedilo: Fanti Moljk

fAJ, “7 CA/n
7. januar 2010



Karate:

Vremenska napoved nekaj dni pred dogodkom, najstarejšim karate turnirjem v Evropi, 37. 
Mednarodnim karate turnirjem »TRBOVLJE 2009« ni bila spodbudna, vendar so bili trbo
veljski organizatorji kljub temu optimistični.

Od skoraj 600 prijavljenih tekmovalk in tekmovalcev iz 12 
evropskih držav, med katerimi je bilo večje število nosilcev 
medalj z evropskih in svetovnih prvenstev, jih je uspelo priti v 
Trbovlje 468. Slabo vreme je preprečilo prihod v Trbovlje kar 
150 tekmovalcem.
Uradni začetek tekmovanja je organizator prestavil za eno 
uro. Tisti, ki jim je uspelo premagati vremenske ovire, so se 
pomerili v različnih starostnih in težnostnih kategorijah. Svoje 
znanje in moči v spretnostih karateja je merilo 468 tekmovalk 
in tekmovalcev s 496 nastopi v športnih borbah in katah iz 
67 karate klubov. Število nastopajočih klubov je bilo dejansko 
višje, vendar so nekatere države svoje klube prijavile kar v 
okviru reprezentance.
Glede na to, da so tekmovalci iz tujine prispeli v glavnem že v 
petek, je število nastopajočih držav ostalo enako prijavljenim 
in sicer: Bosna in Hercegovina, Češka, Črna gora, Hrvaška, Ita
lija, Madžarska, Makedonija, Slovaška, Srbija, Poljska, Ukra
jina in Slovenija.
Generalno pokroviteljstvo nad turnirjem je že šesto leto zapo
red prevzel LAFARGE Cement d.d. iz Trbovelj.
Trboveljske barve je zastopalo skoraj 50 domačih tekmovalk 
in tekmovalcev. Dodatni treningi v zadnjem obdobju so obro
dili sadove, saj so mladi trboveljski upi v dopoldanskem delu 
osvojili kar deset medalj. V katah so bronaste medalje osvojili 
Maja TROBEVŠEK, Eva KRAJŠIČ, Patricija KOČNAR, Daniel IULI- 
ANO, Matija KRIŽNIK, Husein TAHIROVIČ, Jakob KMETIČ-JURE- 
ČIČ in Blaž HRIBOVŠEK. Lanskem zmagovalcu med osemletniki 
je tudi letos uspelo stati na zmagovalnem odru, saj je osvojil 
srebrno medaljo. Tudi v športnih borbah so mladi Trboveljčani 
pokazali veliko poguma, saj sta osvojila Jan NARAGLAV brona
sto medaljo ter Blaž HRIBOVŠEK srebrno. S tem je uspelo Bla
žu osvojiti kar dve medalji na tem tekmovanju, kar je uspelo 
zelo redkim.

Tudi v popoldanskem delu starejši niso veliko zaostajali za 
svojimi mlajšimi klubskimi prijatelji. V katah so bronaste me
dalje osvojili Almin SALKIČ, tako pri mladincih kot članih ter 
srebrni Žiga ROZINA in Marija PLOHL. V športnih borbah je v 
zelo močni konkurenci uspelo Žigi ŠANTEJU z bronasto ter Tei 
LOPAN in Timu ŽLAKU s srebrno medaljo. V zgodovini trbovelj
skih turnirjev pa bo z zlatimi črkami zapisan zmagovalec Aljaž 
VESENJAK v športnih borbah.
V okviru priprav na Kadetsko in mladinsko Evropsko prvenstvo 
v Izmiru v Turčiji, ki bo v začetku februarja 2010, sta se Bosna 
in Hercegovina in Srbija odločiti, da v Trbovlje pripeljeta kar 
svoje reprezentance. Večina njih je po kvaliteti v samem 
evropskem in svetovnem vrhu. To je naredilo turnir še kvali
tetnejši.
Omenjeni državi sta se skupaj s selekciji nekaj hrvaških in 
nekaj črnogorskih klubov ter slovensko izbrano vrsto pomerili 
tudi v ekipnih bojih, v katah in v športnih borbah. V športnih 
borbah so ključne vloge v kadetski in mladinski ekipi odigrali 
Trboveljčani, Tea LOPAN, Tim ŽLAK in Aljaž VESENJAK. Ekipni 
dvoboji so na noge dvignili celo dvorano. Enako bučno so navi
jali za vse slovenske tekmovalce. Vse tri ekipe s trboveljskimi 
tekmovalci so osvojile srebrne medalje.
Na tem, za Trboveljčane najpomembnejšem tekmovanju, so 
pokazali največ, kar so trenutno sposobni. Želja vsakega tr
boveljskega karateista je stati na zmagovalnih stopnicah naj
starejšega in v tem delu Evrope najkvalitetnejšega turnirja. Z 
19 osvojenimi medaljami v posameznih konkurencah in tremi 
v ekipnih dvobojih so dopolnili domače organizatorje turnirja. 
Tudi sodniška ekipa z kar osmimi mednarodnimi sodniki je pod 
vodstvom Mariborčana Primoža DEBENAKA dobro opravila svo
je delo.
Kljub nemogočim vremenskim razmeram na poti v Trbovlje 
je veliko število nastopajočih držav potrdilo izjemno uspešno 
organizacijo, kar je nedvomno najvišje priznanje celotnemu 
kolektivu Karate kluba TRBOVLJE in hkrati napoved, da bo 
organizacija turnirja prihodnje leto šla še korak naprej.

7. januar 2010 za avc
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Nagradna križanka
Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 16. 
01. 2010 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, p.p. 79, 
1410 Zagorje ob Savi s pripisom NAGRADNA KRIŽANKA 
št. 01/2010. Fotokopij ne upoštevamo, prav tako tudi ne 
rešitve gesla, ki bodo prispele na dopisnicah in na njih ne 
bo nalepljeno geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. Poleg 
svojega točnega naslova pripišite še davčno številko, ker 
vas v nasprotnem primeru ne bomo mogli nagraditi.

Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna-Sla- 
ščičarna-Trgovina-Bar, Vransko: 1x bon v vrednosti 20,86 
EUR, 1x bon za 12,52 EUR in 1x za 8,35 EUR

Izžrebanci nagradne križanke št. 24/2009:
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
1. Tatjana Kmetič, Cesta 1. maja 69, 1430 Hrastnik

20,86 €

2. Vinko Kurent, Opekarna 20 b, 1420 Trbovlje - 12,52 €
3. Justina Milar, Trg revolucije 4, 1420 Trbovlje 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČIČARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

V TRGOVINI JAKA IN MAJ 
VEDNO VELIKO DOBREGA... 
.......VEDNO KAJ UGODNEGA.

POSEBNA PONUDBA V ČASU 
OD 07.01. DO 20.01.2010

KRUH BELI 500 g
SAMO 0,90 €
'T •' / *

V 1 ^ v \

VABLJENI

TRGOVINA JAKA 
C.9. AVGUSTA 107, ZAGORJE 

TEL: 035660280 
TRGOVINA MAJ 

C.ZMAGE 12 A, ZAGORJE

Ali se prepoznate?

Ste se prepoznali? Ste na sliki v krogcu zagotovo vi? Zdaj pa 
brž na prvi telefon v vaši bližini in pokličite Marto na 041 
410 734. Povedali boste svoj naslov in poslali vam bomo 
bon za dve pici in dve kokakoli v Pizzeriji Čebelica na Izla
kah. Čas imate do petka, 15. 01.2010 po tem dnevu bo bon 
ostal v uredništvu in počakal na naslednjega Zasavca in 
novega bralca.

PIZZEMfl ČEBE1ICA

YRAÖCYIÖ flldlej 
YohroxorjeYQ 2. IZIAKE. Tel.: 03/56-74'137

Kuhamo s Stašo

Narastek z jabolki 
in hruškami

Sestavine:
400 g hrušk, 400 g jabolk, 50 g masla, nekaj lističev 

žajblja, 2 lovorjeva lista, 120 g rjavega sladkorja, I dl belega vina, 2,5 dl smetane, 

4 jajca, 3 žlice mandljevih lističev, sol.

Priprava:
Sadje olupimo in narežemo, peščišče izrežemo. Hruške in jabolka 5 minut 
skupaj z žajbljem dušimo na maslu. Dodamo 50 g sladkorja, prilijemo vino 
in na šibkem ognju dušimo 10 minut.
Jajca, smetano. 50 g sladkorja in ščepec soli zmešamo. Sadje stresemo v 
namaščen pekač (premera 20 cm). Prelijemo z jajčno mešanico, potresemo 
z lovorjem, mandlji in ostalim sladkorjem.
Pečemo približno 35 minut v pečici, ki smo jo prej ogreli na 180 stopinj.

Dober tek!
Staša

7. januar 2010 za avc



Drage bralke, cenjeni bralci! Človekov duh lahko poleti v daljave, a telo je pripeto v materialno resničnost. To je 
včasih razlog za občutek utesnjenosti. Želimo si tisto, česar ne moremo doseči. Kljub temu smo v duhu vedno svo
bodni. Ravno ta svoboda je dar, ki nam omogoča sanjarjenje. Če sledimo svojemu srcu, se lahko uresniči marsikaj, 
tudi stvari, za katere nam drugi zatrjujejo, da so nemogoče. Vsakdo ima pravico do sanj o boljšem življenju. Če 
smo dobronamerni in se ne želimo okoristiti na račun soljudi, smo upravičeni do vsega obilja sveta. Več ko nekdo 
ima, bolj lahko koristi revnim. Pri tem ne mislim samo na gmotno pomoč, ampak tudi na čustveno in duhovno 
oporo. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

RAZMIŠLJANICE
III

7.

Zelja in občutek - hrepenenje. 
Misel, prežeta z ljubeznijo, 

postane nepremagljiva. 
Tudi jaz sem ljubezen, 

danes vnovič 
in jutri zopet.

Potem pa znova in znova.

8.
Ko pade mrak 

in tišina šepeta, 
takrat je čas za misel. 

Takrat je čas, da poiščem mir 
v sebi.

Naj se razraste, 
naj prikipi na piano.

In še bo čas 
zate in zate in zate.

Naj napolnijo se vse življenjske 
zaplate.

9.

Včasih sem drevo 
in korenine moje močne so pod 

zemljo.
Včasih sem ptica in letim viso

ko pod nebo.
Včasih sem meglica 

in kot tančica objemam vso ze
mljo.

Včasih sem oblak, 
težka in polna solza.

Maja Gulič Kresnik

ZIMA PRIHAJA

Že žitna poslala 
nam prvi pozdrav, 

bel plašč po hribovju 
do nižjih dobrav.

Na nos sc mi vsedla 
nagajiva snežinka, 
vprašala, če ugaja 
mi bela pošiljka,

Se preden sem 
zadovoljna prizn a la, 
na nosu je kapljica 

njena ostala.

Vlasta Ameršek

OSAMLJENA

Tako lepo je biti sam. 
Nihče mi ne ukazuje, 

kako in kam.
Imam svojo svobodo 

in mir.

A ponoči, ko se zbudim, 
ko v črni temi me obdajata 

le spokojni mir in tišina, 
prevevajo me grozni občutki, 

strašanske slu tnje, 
da sem popolnoma sama 

in da nimam prav nikogar. 
Takrat si ob sebi želim 

celo sovražnika.

Vesna Malgaj

SEM LE ČLOVEK

Včasih najraje 
bi glavo v pesek 
zarila kot noj.
Vse preklicala, 
vse pozabila, 

pred svetom se skrila, 
ostala le sama s seboj.

Le srca utrip poslušala, 
ničesar, nikogar se bala. 

Ko ptiček svobodno 
vzletela, letela.

A to prazne so sanje, 
saj vem, da nikoli 

ne bodo se meni 
krila razpela.

Sem le človek, 
priklenjen na tla, 

postavljen v ta čas; 
tu moram živeti, 
sc znati prebiti 

in se boriti, 
saj sam pred sabo 
ne moreš nikamor 

se skriti.

Francka Šmid

»Tudi svoboda 
mora biti omejena, 

da jo imamo.«

(Edmund Burke)
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Aleksij Porednih:

VPISAL SE BOM V ZGODOVINO
»Primož Kozmus se je z olimpijsko 
zlato kolajno in naslovom svetov
nega prvaka v metu kladiva vpisal v 
zgodovino.« To je le en primer pove
ličevanja vrhunskih dosežkov, ki ga še 
posebej obvladajo športni novinarji. 
Pri tem mislijo na domnevno nesmr
tnost, ki naj bi jo svetovno odmevni 
športni dosežki prinesli športniku. To 
je sodobna oblika razglašanja božan
stva. Kdor se izstreli v orbito športnih 
uspehov, dobi status nadčloveka, veli
kokrat »zadiši« celo po bogu. Sodob
na zahodna družba hrepeni po Bogu, 
ki ga je zavrgla. Človek ne more živeti 
brez odpiranja k absolutnemu, zato 
množice tako častijo športne junake.

To je seveda bedarija, ki odraža neve
dnost in zmedenost sodobnih množic, 
ki tavajo kot miši v blodnjaku brez iz
hoda. Ni čudno, da si morajo navadni 
ljudje naslikati neko vrsto odrešitve. 
To ni mogoče drugače, kot da si najde
jo neko žarišče, kamor bodo usmerili 
svojo energijo. Ni pomembno, ali ima 
realno podlago ali ne, pomembno je, 
da se nekaj dogaja in da se pozabi na 
vsakdanjo bedo, s katero se spopada 
velika večina človeštva, čeprav mnogi 
tega ne priznajo. Ne priznajo iz pre
prostega razloga - bojijo se razgaliti 
nesmiselnost svojega bivanja in »po
rivanja« z utripanjem dneva in noči, 
hrumenjem propada in grozo strahu 
pred smrtjo.

Smrt tako ali drugače pride. Beg pred 
njo v zasvojenosti materialne in/ali 
nematerialne narave ne spremeni ni
česar. Kvečjemu stvari poslabša in 
dodatno odnese možnost spoznanja 
pravega bistva človeka, ki je večno. 
Bojimo se smrti, čeprav za to sploh 
ni nobene podlage. Materialna sub
stanca (beri: telo) razpade, vendar to 
človekovega bistva prav nič ne priza
dene. Človek ni telo, kajti slednje je 
samo pripomoček za bivanje v svetu, 
znanem našemu površinskemu doje
manju življenja. Človek je v svojem 
bistvu večna substanca, ker izhaja iz 
Večnega, ki neskončno presega naše 
omejene predstave. S svojim omeje

nim razumom smo prav smešni.

Domišljamo si, koliko vemo, čeprav 
ne vemo praktično nič bistvenega. 
Bolj ali manj vemo samo to, kako 
vzdrževati pri življenju naša umrljiva 
telesa. Kljub temu nas vse prevečkrat 
zanese v poveličevanje svojega telesa 
in njegovih sposobnosti, čeprav izko
riščamo zgolj trohico svojega celostne
ga potenciala. Nič čudnega, da v svoji 
zavedenosti kujemo v zvezde športne 
(in druge) dosežke. Komur uspejo, naj 
bi se vpisal v zgodovino. Vpis v zgodo
vino naj bi bil enak nesmrtnosti, gre 
pa zgolj za vezanje na ego. Kdor dela 
za to, da bi se vpisal v zgodovino, je 
navaden sebičnež, ki bi obstoj svojega 
minljivega ega rad podaljšal v večnost.

Ljudje zmotno mislimo, da smo svo
je misli, svoja čustva, svoje telo. V 
resnici nismo nič od tega. To je samo 
prtljaga, Id nas spremlja skozi življe
nje. »Ozri se tja, kamor te ne vleče, / 
kjer po tvojem ni ničesar. / Tam žari 
mogočna Luč, / ki ožarja tvojo pot in 
čas, / ko te greje Kozmos. / Milosti ne 
podari ti vidno polje, / ki naslaja se 
nad površino, / ne razkrije ti Resnice 
prave.« Vpis v zgodovinske arhive ne 
bo nikogar rešil, ker tisto, kar naj bi se 
rešilo, odmre s koncem telesnega bi
vanja. Ničesar ni potrebno podaljšati, 
saj je (duhovno) bistvo nesmrtno. Ti
stega, kar naj bi se podaljšalo - slave 
zaradi dosežkov -, pa ni vredno po
daljševati.

Slavljenje »zgodovinskih« dosežkov je 
samo odmikanje od notranje resnice 
našega bitja. Privlači nas, ker bi bili

(skoraj) vsi radi pomembni, slavni in 
vredni spomina. Menimo, da je smi
sel življenja v tem, da si zagotovimo, 
da se nas bodo drugi spominjali tudi 
po smrti. Naše ime naj bi preživelo 
telesno smrt, čeprav naše ime sploh 
ni naše. Ime je sredstvo razločevanja, 
ni pa neločljiv del nas. Tega se bolje 
zavedajo v tistih kulturah, ki zagovar
jajo prerajanje - da ima naše notranje 
bistvo več zunanjih osebnosti. V prej
šnjem življenju smo bili npr. Hans, v 
sedanjem smo Janez, v prihodnjem 
bomo Linda itd. Zagledanost v seda
nje ime omejuje.

Prizadevanje za dosežke, zato da bi 
se kot nesmrtni vpisali v zgodovino, 
je velika neumnost. Kdo pa lahko za
gotovi, da se bodo zgodovinski arhi
vi sedanjega človeštva ohranili v ne
skončnost? Se to. Omenil sem besedo 
»neumnost«. V resnici ni nič neumno 
ali pametno. Vse je samo razodevanje 
življenja na tej ali oni ravni, razsežno
sti ali frekvenci bivanja. Tudi ljudje, ki 
bi se radi »vpisali v zgodovino«, pri
spevajo svoj delež k razkrivanju resni
ce bivanja in se na ta način vpisujejo 
v zgodovino. V zgodovino Večnosti se 
vpisuje prav vsak med nami, ker s svo
jo energijo vsakdo pušča pečat na ste
zah Kozmosa. Ne ime, energija šteje!

7. januar 2010



Kino Delavski dom Zagorje Petek 15.1. ob 18.00 ZLOMLJENI OBJEMI
Petek 8.1. ob 19.00 MOJA GRŠKA ob 20.15 STARA MAČKA

AVANTURA, rom.kom. Sobota 16.1. ob 18.00 STARA MAČKA
Sobota 9.1. ob 19.00 9:06, drama ob 20.00 PARANORMALNO
Nedelja 10.1. ob 19.00 MOJA GRŠKA AVANTURA Nedelja 17.1. ob 18.00 PARANORMALNO
Ponedeljek 11.1. ob 19.00 9:06 ob 20.00 ZLOMLJENI OBJEMI
Torek 12.1. ob 19.00 LJUBEZEN NIMA CENE, Ponedeljek 18.1. ob 18.00 STARA MAČKA

grenko-sladka kom. ob 20.00 PARANORMALNO
Petek 15.1. ob 18.00 BOŽIČNA PESEM, anim. Torek 19.1. ob 18.00 PARANORMALNO

druž. domiš. pustol. ob 20.00 STARA MAČKA
Sobota 16.1. ob 19.00 MLADA LUNA, Sreda 20.1. ob 18.00 PARANORMALNO

domiš. rom. triler Četrtek 21.1. ob 18.00 PLANET 51
Nedelja 17.1. ob 10.30 BOŽIČNA PESEM ob 20.00 LJUBEZEN SE ZGODI,

ob 17.00 BOŽIČNA PESEM rom. drama
Ponedeljek 18.1. ob 18.00 BOŽIČNA PESEM
Torek 19.1. ob 19.00 Film teater: INJU Kino Delavski dom Hrastnik

ZVER V SENCI, triler Četrtek 7.1. b 18.00 JULIE&JULIA,
kom.drama

Kino Izlake Petek 8.1. ob 19.15 POČITNICE ZAODRASLE,
Nedelja 10.1. ob 19.15 9:06, drama kom.
Nedelja 17.1. ob 19.15 MLADA LUNA, Sobota 9.1. ob 17.00 JULIE&JULIA

domiš. rom. triler ob 19.00 POČITNICE ZAODRASLE
Nedelja 10.1. ob 17.00 POČITNICE ZA ODRASLE

Kino Delavski dom Trbovlje ob 19.00 JULIE&JULIA
Četrtek 7.1. ob 18.00 JELENČEK NIKO Sreda 13.1. ob 19.00 LEDENA SMRT, akc.srh.

ob 20.00 ŠKATLA Četrtek 14.1. ob 18.00 LEDENA SMRT
Petek 8.1. ob 18.00 JELENČEK NIKO Petek 15.1. ob 19.00 9:06, akc.drama

ob 20.00 2012, akcijski triler Sobota 16.1. ob 17.00 LEDENA SMRT
Sobota 9.1. ob 10.00 JELENČEK NIKO ob 19.00 9:06

ob 18.00 2012 Nedelja 17.1. ob 17.00 9:06
ob 20.45 ŠKATLA ob 19.00 LEDENA SMRT

Nedelja 10.1. ob 10.00 JELENČEK NIKO Sreda 20.1. ob 19.00 MOJAGRŠKAAVANTURA,
ob 18.00 ŠKATLA rom.kom.
ob 20.00 2012 Četrtek 21.1. ob 18.00 MOJAGRŠKAAVANTURA

Ponedeljek 11.1. ob 18.00 JELENČEK NIKO
ob 20.00 ŠKATLA Kino Dol pri Hrastniku

Torek 12.1. ob 18.00 JELENČEK NIKO Petek 8.1. ob 17.00 POČITNICE ZAODRASLE,
ob 20.00 ŠKATLA kom.

Sreda 13.1. ob 18.00 2012 Petek 15.1. ob 17.00 9:06, akc.drama
Četrtek 14.1. ob 18.00 STARA MAČKA

ob 20.00 ZLOMLJENI OBJEMI

Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega 
dobitnika/co knjižnje nagrade. Vabljeni k sodelovanju!

ime in priimek:

točen naslov:
p——

podpis:
Izžrebanci lahko nagrade 
dvignete na upravi 
Grafike Gracer v Celju.

ra q

im
a§§*||J|
lil!

Tokratni dobitnik nagradne igre KNJIGE je:

Nuša Knez
Dobovec9, 1423 Dobovec

http://www.dd-trbovlje.si/ http://www.kulturnidom-zagorje.si/

IZ ZASAVCEM V KINO!|
Vsako številko časopisa Zasavc imate možnost dobiti 
2+2 brezplačni kinovstopnici za ogled kinopredstave 

po Vaši želji v Zagorju ali Trbovljah, st» ^
Seveda pa morate odgovoriti na tokratno nagradno vprašanje:

Napišite irpe io priimek glavne igralke v filmu
L£D£NA SMKT!

Pravilne odgovore z Vašimi podatki (ime, priimek, naslov) ter 
| pripisom kateri kino boste obiskali (Zagorje ali Trbovlje) pošljite n;

Grafika Gracer d.o.o. - ZASAVC, Lava 7b, 3000 Celje.
I Izmed vseh prispelih odgovorov bomo izžrebali dva srečna | I dobitnika dveh kinovstopnic, ki jih lahko dvignete z izva 
I Zasavca in vašim osebnim dokumentom na blaga 
| kinodvoran v Trbovljah oziroma v Zagorju.

Uredni
Tokratna srečna izžrebanca sta:

Jožefa Hrovat (Zagorje) in Justina Milar (Trbovlje)

Sponzorja: Zavod za kulturo • Delavski dom Trbovlje in Kulturni center - Delavski dom Zagorje.
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SLOVENUE
ZDRUŽtNJt tPOMINIHzvu

Več informacij o prireditvah na www.miqaiznami.si. 
kjer lahko tudi vpišete nove prireditve in vadbene 
programe.

Pohod po poteh Pohorskega bataljona Rogla- Pesek- Osankarica - 
Kot- Zreče Datum: 9.1.2010 Organizator: PD Zreče Dodatne informacije: 
Telefon 041 725 033, draao.cresnar@siol.net. www.planinskodrustvo- 
zrece.si

11. Rekreativni pohod Železniki - Ratitovec - Dražgoše Datum: 
9. in 10.1. 2010 Organizator: PD za Selško dolino Železniki Dodatne 
informacije: Alojz Lotrič, 031 613 426, loize.lotric@Qmail.com, www.pd- 
zelezniki.com

31. Spominski pohod »Po poti Cankarjevega bataljona« Datum: 
9.1.2010 Organizator: Planinsko društvo Škofja Loka Dodatne informacije: 
PD Škofja Loka, 0451 20 667, Iris Todorovič, 041 679121, Jože Stanonik, 
041 595 005, info@Dd-skofialoka.com. www.Dd-skofialoka.com

4. Turnir veteranov in rekreativcev v namiznem tenisu v Petrovčah 
za jakostno lestvico v sezoni 2009/2010 Datum: 9.1.2010 Organizator: 
Športno društvo Petrovče Dodatne informacije: Športno društvo Petrovče 
telefon: 031 855 223, 041 693 332, tomaz.vok@siol.net. oarizek@volia. 
net

Pohod po stezah partizanske Jelovice Datum:10.1.2009 Organizator: 
PD Nova Gorica Dodatne informacije: PD Nova Gorica, 05 30 23 030,041 
774 249 - ga. Murovec Dlaninskod.novaaorica@siol.net www.planinsko- 
drustvo-no.si

1. Rekreativni Dnevnikov tek na smučeh s tekmovanjem v teku na 
smučeh, sankanjem, otroškimi in drugimi programi Datum: 10.1.2009 
Organizator: Dnevnik, Časopisna družba, d.d. Dodatne informacije: Sonja 
Vidonja, 01 308 22 33, sonia.vidonia@dnevnik.si. www.dnevnik.si

Smučanje z olimpijsko kartico - 50 % popust pri nakupu dnevnih 
vozovnic

Zelenica Datum: 4.1.2010 do 8.1.2010 Dodatne informacije: snežni 
telefon 041 182 519, www.trzic.si
Soriška planina Datum: 11.1.2010 do 15.1.2010 Dodatne informacije: 
snežni telefon 041 182 508, soriska-Dlanina@krainik.si

Vpis podatkov o prireditvah in programih vadbe
Društva, zveze in druge ponudnike športnih aktivnosti pozivamo, da na 
spletni strani www.miaaiznami.si vpišejo podatke o rekreativnih prireditvah 
za leto 2010 in razne vadbene programe. Vpisovanje podatkov in objava 
v medijih je zagotovljena in popolnoma brezplačna!

V kolikor boste potrebovali pomoč, se obrnite na Olimpijski komite 
Slovenije - Združenje športnih zvez in vam bomo pomagali. Kontaktna 
oseba: g. Aleš Šolar, telefon 01 230 60 30,051 376 289 ali e pošta: ales. 
solar@olvmpic.si Če podatkov sami ne boste vpisali, jih pošljite nam in 
bomo poskrbeli za vpis in s tem zagotovili brezplačno objavo.

r Mali

mali oglasi

Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico ' 
na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, I4I0 Zagorje ob Savi. 
Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremembe teksta 
brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi zakon
skih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, 
če zraven ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so 

^oglasi plačljivi! j

Prodam
Akcija!! Prodam prašiče 120 do 150kg in svinje 250 do 300 kg. 
Prašiče lahko tudi dostavimo. Tel.: 041 561 893

Prodam Ford Mondeo Karavan Trend 2.0 TDCi, cena: 5.500 € 
Letnik: 2003, motor: 1998 ccm, diesel, ročni menjalnik, 
karvan 5 vrat, barva: temno siva metalik, dobro ohranjeno. 
Kontakt: 041/617 878

Oddam
V prvem nadstropju objekta Rimljanka na Savinovi ulici 3 v 
centru Celja oddamo poslovni prostor v izmeri 35m2, primeren 
za trgovino, pisarno, ordinacijo, itd... 
informacije na: 041/617 878

Storitve
Nudimo vam profesionalno snemanje dogodkov, prireditev, 
koncertov, reklamnih spotov, otvoritev, valet, obhajil, birm, 
porok, presnemavanje VHS kaset na DVD, montaža videa in 
zvoka. Za več informacij pokličite 040 511 237 - Rožle

Živali
Na voljo imamo rodovniške mladičke nemške doge. V novi dom 
bodo odšli redno razglisteni, tetovirani, cepljeni, veterinarsko 
pregledani in primerno socializirani. Več informacij na naši 
spletni strani www.nemskedoge.net ali na tel.: 041 393 432.

NAROČILNICA ZA BREZPLAČNI 
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):
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Kofetkanje s preteklostjo - 5. del

Grajska kuhinja je bila, kot vse v ti
stem času, črna in sajasta, saj zaradi 
varnosti ni imela oken. Le svetlobno 
lino, skozi katero je dim le počasi in 
nerad uhajal ven. Tesana vrata so sla
bo zapirala, tako da je grajska gospa 
Kunigunda venomer nergala, po nem
ško seveda, da se kadi k njim gor. Le 
otroka, Wilbirga in Konrad, sta znala 
dokaj po naše. Sta se naučila od tla
čanskih otrok, čeprav mati ni rada vi
dela, da se družita z njimi. Pa kaj, ko 
druge družbe nista imela.
Kuhinjsko posodje je bilo tiste čase 
zgolj iz gline, ovite z žico, da ni pre
kmalu razpokalo. Jedi so bile, kot na 
večini Gamberku podobnih utrjenih 
stolpih, enolične. Za razliko od kaste- 
lanove kuhinje, ki je bila komaj kaj 
boljša od tlačanske, so imeli privilegij 
kokošjih jajc, mleka, sira in medu div
jih čebel. Konec tedna so kakšni kokoši 
zavili vrat, večinoma pa so uživali div
jačino, ki so jo nalovili tlačani. Seve
da, preverjeni, da so vso divjad iz zank 
tudi oddali. S sosedi, vitezi Ostrovrhar- 
ji, so si delili ribolov na Savi, sicer jim 
je pa povsem pripadal ribji lov v Ore
hovici in Mediji, delno pa še v Bevščici. 
Na posestni in sodni meji. Lov, posebej 
visoki lov, je bil od nekdaj last in pra
vica najvišjega gospoda, kralja. Samo 
on je lahko dovoljeval pravico lova v 
fevd navzdol, a le do grofovske stopnje 
svojega vazala.
Ti so svojo lovsko pravico posojali 
samo svojim najzvestejšim (in najbolj 
zanesljivim) vitezom, ministerialom. 
Naš tedanji posvetni gospod Henrik IV.

Andeški jo je Konradu podelil že ob 
prihodu v naše kraje. S tem je dose
gel, da so Gamberški preko kastelana 
ne samo nadzirali lovski stalež, tem
več so hkrati nadzirali vzhodno mejo, 
reko Savo. So bili sosedje, Ostrovrhar- 
ji s Svibnega, na slabemu glasu, da so 
radi po Kumljanskem tlačane kradli 
in delali silo brhkim tlačanskim dekle
tom, če so jih zalotili same na polju ali 
na paši. Za primer navajamo, da se je 
moral Henrik Svibenski v listini dne 26. 
maja 1250 odpovedati petim hubam 
(velikim kmetijam) v korist kostanjevi- 
škega samostana »za poravnavo svojih 
zločinov in požigov, ki jih je povzročil 
nad njim«.
Kunigunda, Konradova žena, je bila 
večinoma doma. Konrad je bil največ 
na dvoru v Kamniku, kjer je spremljal 
gospodovo politiko in po potrebi posre
doval ali pa prisostvoval in pričal pri 
raznih dogodkih. Mu je gospod veliko 
zaupal. Tako je pred leti vodil in nad
ziral spremstvo gospodovega brata, 
oglejskega patriarha Bertolda, ko je ob 
koncu gradnje Špital na Kozjemu hrbtu 
v Tuhinjski dolini posvetil Sv.Antonu, 
duhovno oskrbo popotnikov in tovor
nikov pa predal Vetrinjskemu samo
stanu. Prav zaradi njegove zvestobe in 
diplomatskih spretnosti mu je gospod 
tudi odredil, koga bo njegova hči Wil
birga vzela za moža.
Tiste čase ministeriali, nižje plemstvo, 
vitezi, družinske pripadnosti svojih 
otrok niso mogli izbirati sami. Kje pa!

Poroka ni bila predmet ljubezni, tem
več preračunljivo dejanje. Kdo bo kaj 
prinesel v zakon, kdo bo s tem zako
nom postal bolj mogočen (za njegove
ga gospoda s tem bolj nevaren!). Tako 
je bil Wilbirgi, štirinajstletnemu dekli
ču, odrejen Werson, sin Münze in Bero- 
na iz prav tako ministerialne andeške, 
kamniške plemiške veje.
Otrok nista imela. Če pa bi jih, bi jih 
doletela usoda fevdnega prava. Po 
temu pravu so, če sta bila zakonca 
različnih gospodov, otroke delili na 
obe gospostvi. Za primer navajamo so
glasje, izdano 18. decembra 1247, eno 
leto pred Gamberško listino, ki pravi: 
»Oglejski patriarh Bertold, brat našega 
grofa Andeškega iz Kamnika, potrjuje 
že sklenjeno zakonsko zvezo svoje mi- 
nisterialke Engilrade z Reštanja s fre- 
isinškim ministerialom Kunzem, tudi 
Rufus imenovanim, iz Škofje Loke in 
določa, da se njuni otroci v enakemu 
številu razdelijo med Oglejsko in Fre- 
isinško cerkev«. Kruto, a ne? Danes se 
nam zdi neverjetno, da je celo cerkve
ni gospod Brixenški škof Egno, lastnik 
Bleda z okolico, tedaj oprostil Her
manu z Ortenburga uboj na območju 
blejskega sodišča, za kar mu je Her
man daroval (!) viteza Erhenpolda s 
Poljšice in dva otroka viteza Bertolda 
iz Zgornjih Gorij.
No, raje se vrnimo na Gamberk!

...se nadaljuje...
M.K.
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Usoda je tako ho
tela, da je zadnja 
degustacija v Vino
teki klopotec, v letu 
2009, bila že v so
boto, 19. 12. 2009. 
Zadnja sobota v mi
nulem letu je bila 
tokrat Dan držav
nosti, 26. 12. 2009. 
Tako so, bolje: smo 
bili, vsi ljubitelji do
bre slovenske vinske 
kapljice prikrajšani 
za eno soboto novih 
izkušenj na področju 
spoznavanja vrhun
skih slovenskih vin.
V Vinoteki klopotec 

je že ves čas, od kar prirejajo degustacije, običaj, da se v 
zadnji delovni decembrski soboti Zagorjanom in Zasavča- 
nom predstavi Isteničeva Hiša penin z Bizeljsko - sremiške- 
ga okoliša s peninami, ki jih pridelujejo po klasični metodi. 
Isteničeve penine zorijo dolge mesece in leta v hladu nji
hove podzemne kleti v Stari vasi na Bizeljskem.
Kljub temu, da se penine vse bolj uporabljajo kot aperi
tivi in tako postajajo vsakdanje spremljevalke izbranim 
jedem, so še vedno obdržale privilegij primarnosti pri 
slavnostnih in intimnih dogodkih.
Kletar Andrej Žmavc je iz bogate ponudbe Isteničevih pe
nin predstavil 
štiri primer
ke. Penino No 
1 in Miha, ki 
predstavljata 
zgodnje obdo
bje pridelave 
penečih vin ter 
penini Gurmet 
rose in Cuve 
Princess, ki pa 
sta predstav
nici novejšega 
ustvarjalne
ga obdobja v 
Isteničevih 
vinogradih 
in kleti ter 
predstavlja
ta nadgradnjo 
bogatega teo

retičnega znanja in z delom pridobljenih praktičnih dolgo
letnih izkušenj.
Isteničev prvenec No 1 je ljubiteljem penine dobro zna
na suha penina. Nastanek prednika vseh Isteničevih pe
nin sega v šestdeseta leta prejšnjega stoletja in predsta
vlja zgodovino želja, tradicijo znanja in prehojeno pot od 
začetka do uveljavitve dobrega imena in prestiža. Za to 
klasiko iz Hiše penin 
Istenič je značilno, 
da lahko nadome
sti sleherno vino pri 
glavni jedi.
Tudi rdeča penina 
Miha sodi v zgodnje 
obdobje Isteničeve 
ustvarjalnosti. To 
polsuho rdečo peni
no ponudimo ohlaje
no na 8 do 10 stopinj 
Celzija k izbrani div
jačini.
Penina Gurmet rose 
je pridelana iz sa- 
motoka grozdja mo
dri pinot. Penina 
vsebuje bogate vo
njave. Lepo se poda k ribjim jedem in teletini.
Cuve Princess je polsladka bela penina in sodobnica vseh 
predhodnih penin, ki so nastale v Hiši penin Istenič. Kljub 
nekoliko povečanemu ostanku sladkorja ohranja svežino in 
harmoničnost. Ponudimo jo ohlajeno na temperaturi od 4 
do 6 stopinj Celzija h gosjim jedem in omakam iz gorgon
zole. Godi ji tudi družba sladic.

Tekst in slika: M.A.S.
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Kumina ( Carim carvi L.)

Domače ime: bela cemena, čumna, divji kamen,
kamen, kamna

Kumina je dvoletnica z belo vretenasto korenino in raste 
na travnikih in pašnikih po Sloveniji. Za lastno uporabo 
gojimo kumino na vrtovih. Cvetovi so beli, plod pa je 
podolgovat in rebrast. Nabiramo jo v juliju in avgustu.

Zdravilnost:
Plodovi krepijo
želodec, ženejo na 
vodo in pospešujejo 
prebavo. Kumina 
vsebuje eterično olje, 
sladkor, škrob in soli.
Po učinku je podobna 
plodovom janeža.
Kumina in njeno 
hlapno olje spodbujata 
delovanje želodca in 
žolčnega mehurja.
Pomirjevalno vpliva 
na črevo, blaži krče in 
odganja vetrove. Olje 
kumine ima močan 
vpliv na črevesne 
bakterije: zavira
predvsem rast bakterij, ki povzročajo nepravilen razkroj 
hranilnih snovi in nastanek različnih strupov v črevesju.

Kulinarika:
Pomirjajočo protikrčno pijačo, ki krepi želodec, dobimo, 
če namakamo kumino v žganju. Kumino dodajamo težko 
prebavljivi ali mastni hrani, da izboljša okus in prebavo.

Zanimivo:
Posebno priporočajo kuminove plodove ženskam, saj 
imajo trojni učinek: pospešujejo mesečno perilo, pri 
porodih (v preteklosti), pospešuje izločanje mleka. 
Kumino uporabljamo tudi pri pripravi otroških čajev, saj 
pomirjajo vetrove.
Poparek iz kumine pripravimo iz ene žličke strtih plodov 
(za otroke polovico). Lahko uporabimo tudi mleko, saj 
se eterično olje dobro topi v mlečni maščobi in je izraba 
še učinkovitejša.

Pripravila: Ceda

»Zlata poroka«
Petdeset let skupne življenjske poti sta v Hrastniku 
26. decembra 2009 sklenila in si pred županom 
Miranom Jeričem in matičarjem Rokom Jenkom 
ponovno obljubila zvestobo v dobrem in hudem, pred 
pričama Matjažem Sedeljšakom in Tino Tuhtar.

Ženin Anton Tuhtar, ki se je rodil 18. marca 1931 in 
se je z nevesto Anico, rojeno 10. julija 1933, prvikrat 
zavezal v Šentjurju pri Celju 28. decembra 1959. 
Zlatoporočenca stanujeta v Naselju Aleša Kaple 6 A, 
v Hrastniku.

Iskreno čestitamo!

“7
7. januar 2010



cPča.s't/ je (/o/az /lajoečjetja razu/neoa - 

(ja, (/a ne raz(////eA.

/fia/avar j/raeia/i

16.12.2009
Mojca Lazar, Jagnjenica 35a, Radeče - sin Matevž Lazar 
Rosana Props, Ustje 3, Šmartno pri Litiji - sin Anže Poglajen 
Amela Korač, Cesta 1. maja 69, Hrastnik - hči Larisa in sin Kenan

17.12.2009
Nina Pavlin, Dolenja vas 33, Zagorje hči Naja Metličar 
Jelka Golobar, Golče 3, Zagorje - sin Gašper

18.12.2009
Brigita Keber, Budna vas 3, Šentjanž, Sevnica - sin Luka 
Katja Piškur, Trg Franca Fakina 7a, Trbovlje - sin Samuel Sernec 
Eva Štorman, Trg svobode 30, Trbovlje - hči Sara Motoh 
Barbara Medvešek, Ulica Sallaumines 9, Trbovlje - sin Kevin 
Tomaž Bebar

20.12.2009
Sabina Bolliger, Rimska cesta 83, Šempeter - hči Laura Masnec

21.12.2009
Romana Forte, Naselje na šahtu 18, Kisovec, Zagorje - sin Tomaž
Tanja Pucelj, Kal 27, Zagorje - hči Maša Pikel
Maja Močilar, Pot na brod 1, Radeče - hči Zala Šporar

24.12.2009
Vendi Škalički Kolar, Partizanska cesta 26a, Trbovlje - sin Matevž 
Kolar
Janja Vehabovič, Vodenska cesta 43, Trbovlje - sin Rok Plemen

25.12.2009
Suzana Fijavž Anderlič, Križevec 59, Stranice sin Jaka Anderlič 
Andreja Blaj, Prnovše 26, Radeče hči Zala Brinovec 
Dolores Vavtar, Log 28, Hrastnik - sin Matic Plazar

28.12.2009
Leopoldina Lindič, Loke 10, Izlake, Zagorje hči Kaja 
Maša Čauševič, Opekarna 36, Trbovlje - sin Tian

29.12.2009
Petra Lavrin, Šemnik 36, Izlake, Zagorje sin Maj Tomc

30.12.2009
Izeta Hrnčič, Kolonija 1. maja 16, Trbovlje - sin Tarik

Prva deklica
01.01.2010
Lidija Doblekar, Zavrstnik 33, Šmartno pri Litiji hči Ela

02.01.2010
Bernarda Bokal, Novi Log 10b, Hrastnik hči Nastija Dacar

Prvi deček
03.01.2010
Maja Ilinčič, Kolonija 1. maja 29, Trbovlje sin Luka

Iskrene čestitke!

Nfišfi WWČN0Z
--------------------------------------- hPava m prvd v

A, kje?
Ne, ni se dogajalo na tekmovanju, ampak na 
Ginekološko porodnem oddelku trboveljske 
Bolnice.
In, kdo? Ja, novorojenčki, jasno!
Kot se za dekleta spodobi, da 
so vedno prva, je v trboveljski 
porodnišnici 1. januarja 
2010 ob 18.16 prikukala na 
ta svet radovedna glavica 
male deklice Ele, ki jo je 
povila srečna mamica Lidija 
Doblekar z Zavrstnika 33 iz 
Šmartnega pri Litiji. Ela je 
štela že cela dva dni - skoraj 
že tri, ko smo jo poprosili 
za fotko. Mala glavica s ta 
pravo slovesno frizurco je v 
maminem naročju blagovolila 
ustreči naši prošnji. Obe 
sta prav fletni, kajne?
V informacijo našim 
bralcem pa še podatek, 
da je Ela Lidijina 
prvorojenka in gotovo 
naj lepše novoletno 
darilo vsem, ki jo imajo 
radi in so jo nestrpno 
pričakoval. Srečno, 
mala Ela!
No, potem pa smo 
čakali na prvega 
letošnjega fanta in ne 
boste verjeli, pustil 
se je prositi in nas je 
dal na čakanje do 3. 
januarja popoldne. S Stanislavo sva bili ob pol enih v nedeljo, 
3. januarja že pripravljeni, da okupirava porodnišnico in 
si privoščiva nekaj pogledov na prvi pomežik novorojenih 
zemljančkov, ampak, prijazna sestra v porodnišnici naju je 
povabila, naj pokličeva ob štirih popoldne, ker se naš vrli mož 
še ni odločil pogledati v prvo januarsko nedeljo. Ja, dobro, 
greva na pico do takrat, da ne bova videti preveč sestradani in 
bi se novorojena mala bitja lahko prestrašila naju in našega 
(krutega) sveta. Ure so se vlekle, kot bi medve rojevale in ob 
pol petih sva dočakali čakano. Mali mož je že pogumno pogledal 
luč dneva in očka si je že opomogel od silnega prizadevanja, 
pomagati mamici, ki pa ji je, roko na srce, po treh porodih, 
četrtega ni bilo videti na obrazu. Vsi trije, mami, oči in mali 
Luka so se nadvse dobro odrezali. Luka je četrti otrok mamice 
in očija Ilinčič iz Kolonije 1. maja 29 iz Trbovelj in kaj naj si 
želimo še več? Ja, veliko podobnih pogumnih staršev, čeprav 
pravita starša Ilinčič, da je zdaj pa dovolj. Hm, kdo ve, ali bi 
to veljalo vzeti čisto zares? Želimo njim vsem in njihovim 
obilo blagostanja. Srečno, zasavska (skoraj) prva punčka in 
pogumno, prvi fantek, ta pravi zasavski korenjak.

Besedilo: Mati, slika: StaR
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Prelomno leto
V nagovoru državljankam in državtja- 
nom preko medijev je premier Borut
Pahor napovedal, da bo leto 2010 pre- JfgfflLiLiL v 
lomno. Osebno pa je izpostavil željo, \
da bi bil spet srečen. Kot je že navada i 
postala, pa premier ni bil konkreten v \
katero stran se bo usoda Slovenk in ^
Slovencev prelomila pa tudi, kaj bi ga ■
lahko srečnega naredilo in željo kon-

Čeprav naj bi se v svetu, pa tudi pri 
nas, ob koncu leta 2009 recesiji počasi začele šibiti kole
na, to še ne pomeni, da bo kar na začetku leta vsega hude
ga konec. Povsem realno je mogoče napovedati, da bodo, 
vsaj na začetku leta, posledice recesije še vedno prisotne. 
Zdrava gospodarska jedra so že, ali pa bodo, začela okre
vati. Dokončni potop pa bo doživelo še kar nekaj podjetij, 
praviloma tistih, ki so se že pred recesijo komajda držala 
na minimumu in so z občasnim pogledom izpod vode z za
dnjimi močmi lovila sapico preživetja. Posledično je mogo
če pričakovati, da bo v prvi polovici leta še vedno naraščala 
brezposelnost, ki je ob koncu leta 2009 zajela 95 tisoč ne
srečnikov. Po oceni poznavalcev naj bi število brezposel
nih naraslo na, pred krizo napovedanih, preko 100 tisoč 
brezposelnih oseb. Poleg novih stečajev podjetij, ki bodo 
po zaslugi recesije po večini odmrla, se je torej bati pove
čanja brezposelnosti in pripadajočih stranskih učinkov, ki 
jih predvideni negativni trendi v gospodarstvu povzročijo v 
sleherni družbi. Tako je mogoče pričakovati pomanjkanje 
finančnih sredstev, padec potrošnje ter krizno stanje v bla
gajnah javnega značaja, kot so zdravstvena in pokojninska 
blagajna in podobne na proračun vezane nadloge. Posle
dično je pričakovati poglobitev socialnih stisk. Kjer so soci
alne stiske in pomanjkanje finančnih sredstev pa ponavadi 
sledi tudi inteligenčni mrk ali, po domače, beg možganov. 
Prvo polletje torej ni mogoče pričakovati preloma, ki ga 
je napovedal predsednika vlade. Vsaj v težko pričakova
nem pozitivnem pomenu besede ne.
Druga polovica leta bo minevala predvsem v znamenju pre
poznavnosti moči in pravilnosti sprejetih ukrepov v obram
bi proti recesiji v letu 2009. Če je vlada sprejela učinkovite 
ukrepe in bodo tudi svetovni gospodarsko finančni rezultati 
krenili v pozitivno smer, obstaja velika verjetnost, da se 
bodo negativni trendi v gospodarstvu tudi pri nas zaustavi
li, sledita pa bo stagnacija. Lahko bomo zadovoljni, če bo 
leto 2010 podobno letu 2009. Stagnacija, ki bi na neki na
mišljeni najnižji točki pripomogla k zaustavitvi delovanja 
recesije, bi pomenila, da so recesiji posekane lovke, nasto
pilo bi obdobje dokončnega okrevanja in novih možnosti 
na področju gospodarstva.
V primeru, da se bodo dogodki na področju gospodarstva in 
financ odvijali v omenjeno smer lahko pričakujemo, da bo 
leto 2010 prelomno v pozitivnem smislu .
Velja omeniti, da se bo vlada, predvsem v prvem polletju 
leta 2010, znašla v krizi. Pa ne zaradi groženj Janeza Jan
še in njegovega žuganja z javnimi zborovanji na ulicah in 
trgih. Največja nevarnost za resno krizo vlade in obstoj ak
tualne koalicije bodo predstavljati morebitni zgrešeni pro- 
tirecesijski ukrepi, ki jih je vlada sprejela v letu 2009 in jih 
bo, ali pa ne, začela realizirati v letu 2010. Z uspešno rea
lizacijo že omenjenih ukrepov bo vlada pridobila simpatije 
volivcev in dokazala svoje sposobnosti, v nasprotnem se bo 
obstoječa koalicija s predsednikom vlade vred težko obdr
žala na prestolu do konca leta 2010 in Pahorjevo upanje o 
njegovi in vsesplošni sreči zna postati zgolj neuresničena 
pravljica neučinkovitega šarmerja.

Mefisto

Kdo sem in kaj se mi dogaja pred in 
po novem letu
Kako ste praznovali? To je te dni najbolj pogosto zasta
vljeno vprašanje, poleg želja za uspešno, zdravo, srečno 
novo leto.
Vsak po svoje.
Ali res mora ta noč biti najlepša, najbolj razburljiva, naj
bolj sita, najbolj zabavna v letu? Moramo res takrat imeti 
najbolj izbrane obleke in jedi, ob sebi najboljše prijate
lje, najboljšo glasbo in najlepše okraske? Ali takrat re
snično želimo pokazati, kako smo v vsemu naj....? Kaj res 
verjamemo, da bo potem celo leto tako?
Prva streznitev pride kmalu v obliki neplačanih računov, 
kreditnih kartic, računov za pojedine in darila.
No, mislim, da letos tega ne bom pogrešala.
A samo praznovanje se je, kot vsako leto, malo zavleklo. 
Moj občutek posebnosti se je do te najdaljše noči že iz
gubil. Sem pa imela svoje Silvestrovo pred tem.
Najprej na Prvinah s snegom, smrekico, kuhanim vinom in 
kitaro, ko smo z mojimi dragimi kolegicami (in kolegom, 
da ne bo užaljen) preživeli nepozaben večer. Sproščeno in 
brez toalet, le dobra volja in veeeeliiiiiko veselja.
Potem je sledila večerja v priznanem lokalu. No, tu že ni
smo mogli biti v debelih jopičih in nogavicah in v pohodnih 
čevljih. Pa uradna večerja z zagorskim županom. Nič mu 
nismo težili, sem pa spoznala nekaj zelo zanimivih ljudi. 
Tudi to je bila noč belih snežink in dobrih vibracij.
Prišel je božič, ki v obilici vode sploh ni bil bel.
Božični pohod z baklami - čemšeniška tradicija... Dan pred 
tem- vesoljni potop, dan za tem prav tako! Na Štefano
vo pa, kar urednico vprašajte, tudi ona se je udeležila 
pohoda, dan kot naročen. Kasno popoldne je belo morje 
zakrivalo vse pod nami, bili smo kot na samotnem otoku, 
a čisto nič osamljeni. Žive jaslice, pesmi, ki jih tako lepo 
zapojejo članice Ženske vokalne skupine Iris, roj zvezd in 
raznobarvnih raket, kuhano vino in veliko dobre volje. Ob 
soju bakel smo se spuščali navzdol, kjer so v beli kopreni 
čarobno odsevale luči bližnjih vasi. Pravljično!
No, potem sem si zaželela malo mestnega vrveža in 
vzdušja. In ko sem dobila vabilo od mojih dragih bloger- 
skih prijateljev, da se jim pridružim na Prešercu ob izidu 
nove knjige Naprava za iskanje smisla, sem bila navdu
šena. Zbrali smo se na dogovorjenem mestu ob soju pra
zničnih luči, dedku Mrazu, Alji, Plestenjaku.... Izmenjali 
smo drobna darilca in se napotili na kuhano vino, kjer 
smo zalili novorojeno stvaritev, pozirali našemu slikarju 
(ne fotografu) in se polni optimizma vrnili v svoje domove 
širom Slovenije.
Sledilo je še malo šopinga v velikem trgovskem centru s 
prijateljico, pa skok na Štajersko in že je bila tu novole
tna noč. Pred tem pa še s hčerko izmenjava nekaj recep
tov kar po telefonu.
In zdaj je tu! Novo teto. Mislim, da sem se od starega 
dostojno poslovila.
Kar se pa novega tiče, bom še videla, kaj mi bo prinesel. 
Na dan izida našega časopisa bo ravno pravoslavni božič, 
pa na tri kralje tudi ne bi smela pozabiti...
Ne bo zmanjkalo....praznikov že ne! Prej bomo pogrešali 
kaj drugega..., ampak danes se s tem ne bom ukvarjala. 
O tem bom razmislila jutri!

St.R.
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Zadnji posiljevalski pokrajinski pritiski vlade po samozanikanju 
in politični aneksiji Dolenjcev, Gorenjcev, Korošcev, Kraševcev, 
Notranjčev, Podravcev, Posavcev, Prekmurcev, Primorcev, Sa
vinjčanov, Suhe Krajine pa Štajercev, in tudi Zasavcev, mejijo 
že na burko iz dvajsetih let prejšnjega stoletja, ko so se v času 
največje gospodarske krize ljudje zgrinjali v kinodvorane, kjer 
so se lahko do solz nasmejali tipom a-la Stan in Olio, Buster 
Keaton in Chaplinu, ne vedoč, da se v bistvu smejijo sami sebi. 
Imenovani burkeži so snov za svoje burleske jemali iz vsak
danjega življenja. Nam ni treba v kino. Mi živimo to burlesko. 
Včasih se strinjam, da se ne strinjam, da jesti slamo ni isto kot 
jesti salamo.
Nekoč, še ne tako dolgo nazaj, so sredi raja živele tri krasne sestre, 
Janka*, Veljka* in Hanka*. Navkljub dejstvu, da so bile vse tri bujne 
plavolaske, za ene črne za druge spet rdeče od znotraj ter zelene 
od zunaj, iz istega gnezda in istih staršev, so si bile različne, kot 
pravijo naši stari „kot pet prstov ene roke,,. No, ja, sedenje na dveh 
stolih in dejstvo, da so rodile vsaka po enega Perkmandeljca je 
morda edino, kar jim je bilo skupnega. Janka, najstarejša in najve
čja, si je kot kakšna prvoizvaljena kukavica redoma jemala pravice 
vseh barv, predvsem zelene, da je svoji mlajši in manjši sestri učila 
poslušnosti, kar pa, kako tipično, zanjo ni veljalo. Kar bi morala 
povedati svojima sestrama v obraz, je raje storila z opravljanjem 
pri sosedih. Se je pa rada zadrževala, o to pa, med separeji visoke 
politike, zato njen separatizem ni nikogar presenečal. Bila je samo
svoja, trmoglava, muhasta kot Sava in pri njej nikoli nisi vedel, ako 
zares misli tisto, kar govori. In vedno, ampak res vedno je storila, 
kar ni bilo dogovorjeno. Medtem, ko bi sama umrla za red in snago, 
je svojo nesnago sila rada odlagala na njuni dvorišči. Najraje od 
vsega pa je imela praznike. Vseh sort, barva ni bila pomembna. 
Kazala se je tako na gasilskih veselicah, kot na sedmini, samo, da 
se je o njej govorilo. Jagoda na smetanovi torti pa je bil čas okoli 
novega leta. V kakšnem šotoru ali na tržnici, vsa okrancana, nali- 
špana in v soju polnočnih ognjemetov, pa čeprav lačna, je v špalir
ju sprejemala ovacije. Nobena skrivnost ni bila, kdo jo podpira v 
tem brezumnem početju. A o tem ni bilo zdravo na glas razmišljati. 
Sestri kot sestri pa, sta jo v njenem početju bolj ali manj uspešno 
posnemali po načelu „boljše dobra kopija kot slab original,,. Torej 
zaman. Tudi onidve sta namreč živeli od materine žepnine in...no, 
kako bi temu rekli, ja, ene stare obrti, ki ne bo nikoli izumrla. Kot že 
rečeno, Janka je imela eno čudno razvado, ki je ostali v družini niso 
nikoli poznali, vse tja noter globoko od dvanajstega kolena: zanjo 
so bili vsi tuji ljudje boljši, kot domači rod. Nemalokrat so jo opazili, 
kako zamišljeno strmi v daljo, gor h kamniškim Alpam in še raje 
doli, proti ljubljanskemu polju. Brez sramu je ponavljala, da gre 
naprej, sama! brez svojih sestra. Ja, sramovala se je svojih korenin, 
in želela je za vedno zapustiti ta (k)raj. Je pa edina imela to srečo, 
ki je oni dve nista dočakali, upokojila se je pravi čas in še dooolgo 
uživala dostojno pokojnino. Veljka, druga po starosti a najmanjša 
po velikosti je bila, mogoče ravno zaradi kompleksa majhnosti, zato 
najglasnejša. Kadar je pa ona spregovorila, ljudje, sta ji morali obe 
in vsi okoli prisluhniti. Postavila se je na prste, kakor kakšna koklja 
na kopici hlevskega gnoja in kokodakala je glasno toliko časa, da 
sta sestri in vsi okoli, zaradi ljubega miru v hiši, popustili. Pa bežali 
so tudi, pa prav radi, vsi pred njo. Ne toliko zaradi verbalnega 
onesnaževanja in orožja, ki je bilo njena tiha strast, veliko bolj za

radi prazne vsebine, v kateri je bilo redoma (naj)več plevela kot 
zrnja. Na trenutke je delovala malo zmedeno, saj veste, sem to kar 
sem, ali bi bila raje nekdo drug? Morda je zmedenost izhajala iz 
dejstva, da je verjela v reinkarnacijo. In tudi rada se je, o! in to 
kako, pa čeprav na tuj račun, lepo oblačila. Najraje po Francoski 
modi. Najbolj od vsega ji je, kako tipično žensko, godila pohvala. 
Kakršnakoli, tudi ako ni bila iskrena. Drugače pa dobra kot kruh 
in milega srca, poštena a včasih malo zbegana, iskriva in polna 
življenja, povrhu pa še sila lepa in, kot se za pravo babo spodobi, 
obilnega oprsja, da bi lahko nanj postavili cerkev in antenski stolp. 
Pa še za kakšen strelski poligon bi ostalo prostora. In kadar je bila 
takšne volje, bi jo človek lahko še vzljubil. A je imela eno, a čez vse 
slabo, posebej za žensko silno nerodnost, ki ji je odganjala snubce. 
Sitno mi je zapisati, no, da ravno ni slovela kot, saj veste kaj in 
kje mislim...najbolj čista punca. To pa pri moških, tudi tistih sumljive 
sorte, ki so jo najraje obletavali in zasipavali z raznimi daril(c)i, ni 
mala stvar. Če pa je katerega že toliko tiščalo, da mu je vseeno 
uspelo zlesti pod njeno kiklo, pa mu dolgo zdržati ni bilo. Še predno 
je slinastih ustnic in izbuljenih oči dobro začel z meseno pohoto, se 
je, nepotešenemu, že mudilo, zmisliti kakšno ostro, da jo je lahko 
popihal...in to daleč, daleč stran. Kajti Veljko so vonjali tudi kmetje 
visoko na gori in daleč naokoli. Tisto, da je rada pogledala v koza
rec ji naj bo oproščeno. Kako je že rekel Križani: „Naj vrže kamen 
vame tisti, ki je brez greha,,. In Hanka, druga po velikosti in tretja 
po starosti in norosti je bila tudi po svojem karakterju nekje vmes. 
Vedno mirno dekle, pri katerem nikoli nisi vedel kaj misli in o čem 
razmišlja, je živelo tiho in ob strani v senci obeh po načelu „kar se 
dogaja za mojim hrbtom tega ne vidim, in če ne vidim, se me ne 
tiče,,. Spregovorila je s svojima sestrama samo, če si jo butnil. Se je 
pa rada pohvalila sama od sebe s svojimi steklenimi unikati. Z njimi 
je bila okrancana kot kakšen krisban. Ostali dve sta jo zato v nje
nem lesku, če se je le dalo, vsakokrat pobili, da se je vedelo, kdo je 
kdo v familiji. Ja, če bi zavist gorela, bi šla brez ognja naravnost v 
dim. Pridna in marljiva ter lepa in ozka v pasu Hanka ni dala dosti 
na njuno zlobo. Je pa res, to pač ne sme ostati skrito, da je bila, in 
to po svoji krivdi, na slabem glasu le zaradi svoje bolestne ljubezni 
do smeti. Te je zbirala, sortirala, reciklirala in veselo kasirala kar 
na svojem dvorišču. Seveda pa takšen način življenja prinaša s se
boj, kot se rado reče, tudi negativne stranske učinke v obliki vonjav 
sumljivega izvora, ki pa jih je Hanka uspešno tajila z uporabo dez
odorantov na bazi klora. Čas pa je tekel in vedno lepe, tihe, pre
pirajoče, osamljene, nezaželene od vseh, sitne, izkoriščene, izdane 
in zagrenjene mladenke brez družin, počasi, a vztrajno staral. In 
postaral. Posedale so tako na starost tiho naokrog s svojimi spomini 
mavričnih barv in se spraševale, kje so naredile napako. Je bilo 
vredno živeti takšno življenje? Kaj imajo na starost od svoje burne 
mladosti? Kaj so dale vsem tistim, ki so jih imeli navkljub vsemu radi? 
In kaj so dobile za vse kar so dale? Koliko jim je bilo pokradeno in 
nikoli vrnjeno? Kdo bo hodil na njihov kamen? Se je izplačalo igrati 
klovna? Kakšno bi bilo njihovo življenje, če bi se odločile drugače? 
Kje so zdaj vsi tisti, ki so jim obljubljali pomoč na stare dni? In kje 
so vsi tisti, ki so obogateli na njihov račun?? Bi bilo kaj drugače, ako 
bi prisluhnile nasvetom dobrih ljudi?? A če si jih povprašal, kaj bi 
storile drugače, ako bi bile še enkrat mlade, si slišal tisti naš trmasti, 
zasavski: „Nč!!„

Opozorilo: Vsaka pod(r)obnost s pravimi osebami iz stvarnega 
življenja je zgolj naključna in ni zlonamerna.

Janka*,Veljka*,Hanka*: Zagorska, Trboveljska in Hrastniška doli
na, od koder prihajajo Zagorjanka ali Janka, Trboveljka ali Veljka 

in Hrastničanka ali Hanka.

Jože Ovnik
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Celje - skladišče


